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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 09. 05. 2024 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Začíname. Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej 

rady č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 15. zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, pani hlavnú 

kontrolórku, pána náčelníka mestskej polície, pána hlavného architektka a urbanistu mesta 

Rožňava, riaditeľov príspevkových organizácií, konateľov obchodných spoločností, vedúcich 

odborov mestského úradu a samozrejme všetkých prítomných.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 9, teda MZ je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pán poslanec Pollák, pán poslanec Kobezda, pani 

poslankyňa Takáč Senglerová. Za overovateľov zápisnice menujem poslancov - pána poslanca 

Bischofa a pána poslanca Breuera.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 28. 03. 2024 bol vyhotovený 

a overovateľmi podpísaný. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke, to jest, najprv sa hlasuje o oboch, o bodoch návrhu programu zverejneného na 

úradnej tabuli a webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol 

zverejnený a ktorý vám bol zaslaný. Nech sa páči hlasujte.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Páni poslanci má niekto návrh na zmenu programu rokovania? Nikto? Tak ideme ďalej. 

Uzatváram diskusiu.  

 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo a po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení 

poslanci. K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať 

najdlhšie 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, 

ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2-hom bode Otázky a podnety občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie je 

predmetom rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených 

prípadoch môže byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po 
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otvorení zasadnutia MZ a trhá, trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit 

predĺžený ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania mesta maďarskej a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad vystúpenia do 

slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 184/1990 Z. z. o 

používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začíname bodom  č. 2, ktorým sú Otázky a 

podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpili po jednom a aby sa predstavili. Nech sa páči. Máme tu len 

pozorovateľa. Ďakujem pekne.  

 

Nakoľko tu nemáme žiadnych občanov prejdeme k bodu č. 3, kde nasledujú Interpelácie 

poslancov 

Páni poslanci nech sa páči. Pán poslane Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Prajem príjemný deň všetkým. Chcem sa v prvom rade poďakovať vedeniu mesta, pánovi 

primátorovi a všetkým, ktorí sa na tom podieľali za nový, zrekonštruovaný úsek vlastne od 

križovatky Čučma – Gujapalag po, po objekt vodární. Jeden veľký projekt sa v podstate spravil, 

zrealizoval, dokončil. A, a je paradoxné, že zrealizovaný projekt v podstate teraz prináša ďalšie 

následné také, také otázniky, alebo, alebo ďalšie potrebné, potrebné riešenia. Jedno z nich je 

napr. rýchlosť na tejto komunikácii, kde ľudia, ktorí sa tam častejšie vyskytujú si všimli, že 

jednak to našťastie ľudia využívajú na korčuľovanie, bicyklovanie atď., atď. Na druhej strane 

tým pádom, že je veľmi dobrá asfalt...veľmi dobrý asfaltový povrch sa tam pohybujú autá 

neprimeranou vysokou rýchlosťou. Či by náhodou mesto nemohlo nejakou formou zakročiť, 

obmedziť im rýchlosti. Samozrejme už podľa toho, že jaká je tá komunikácia. To by bola tá 

ďalšia otázka na riaditeľa mestských lesov, že vlastne o aký druh komunikácie sa, sa jedná. A, 

a jedna z ďalších otázok, to je po prvé, po druhé  jedna z ďalších otázok by bola v podstate ako 

Mestské lesy Rožňava stoja s ťažbovými procesmi, v ktorom roku platnosti lesného 

hospodárskeho plánu sú, aké sú vyhliadky do budúcna. Či mestské lesy dajakou formou prispeli 

na túto komunikáciu. Treťou otázkou tohto by som na, smeroval na vedenie mesta. Vidím, že 

susedný užívateľ lesa rímskokatolícke biskupstvo, alebo nimi poverená organizácia, alebo 

organizácia, ktorá spravuje ich lesy sa pustila do masívneho výrubu lesov v ich užívaní. To 

znamená okolie Volovca, okolie Dobošky, Gujapalagu atď., atď. a obrovské, enormné 

množstvo drevnej hmoty gravituje, alebo zvážajú rožňavskou dolinou dole. Približujú. Cez 

Čučmu viem, že, že majú dlhodobý konflikt so starostom obce Čučma a cez Čučmu túto hmotu 

oni dole dostať nevedia. Ale vedia ju dostať dole len rožňavskou kotlinou. Tým pádom by som 

sa chcel opýtať či prebiehajú nejaké jednania s rímskokatolíckym biskupstvom ohľadne 

príspevku do tejto zrekonštruovanej cesty. Lebo obrovské prostriedky mesto investovalo do, do 

tejto komunikácie. Super. Dobre to je. Len či tým pádom, že vlastne na pravej strane doliny sú 

Mestské lesy Rožňava, na ľavej strane ak dobre viem, to je Ceter, organizácia vlastne založená 
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rímskokatolíckym biskupstvom. Či dajakou formou prispejú do tejto rekonštrukcie cesty. To 

by bola ďalšia moja otázka. Vďaka tomu, že je to nová cesta budú pravdepodobne viac 

využívané aj  tie oddychové zóny. Ja sa ešte pamätám v minulosti pán poslanec Lach sa tak 

aktívne venoval tejto doline a v súčasnej dobe sa v údržbe týchto oddychových zón venuje 

hlavne poľov....rožňavské poľovnícke združenie. To znamená pravidelne to udržiavame. 

Prípadne keď je stoly, alebo jednotlivé zariadenia vlastne sa opotrebujú tak to, tak to 

poľovnícke, rožňavské poľovnícke združenie vlastne udržiava a opravuje. Takže či sú dajaké 

plány na túto rožňavskú dolinu do budúcna, čo sa týka dajakých investícií, ďalších 

rekonštrukcií, budovaniu dajakej, dajakej infraštruktúry, ďalších oddychových zón. A to by 

bolo asi všetko. Ale záverom ešte raz ďakujem za tú super cestu, ale asi, asi táto rekonštrukcia 

si vyžiadala tieto ďalšie otázky, ktoré by som poprosil dajakou formou zodpovedať. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Môžem poprosiť pána riaditeľa mestských lesov.  Nemusíte na všetky, ale tak 

väčšinu poznáme všetci. Nech sa páči pán Hudaček. 

 

p. Ing. Bohuš Hudaček 

Ďakujem pekne. Príjemný deň prajem všetkým. Tak skúsim zodpovedať väčšinu z otázok, ktoré 

boli kladené. Za prvé jedná sa o lesnú investičnú cestu. Čiže lesnú cestu. Preto prosím aj 

občanov mesta, keď budú vidieť naložené kamióny s drevnou hmotou mestských lesov, aby si 

uvedomili, že táto cesta je evidovaná ako lesná cesta. Právom má slúžiť na nielen dopravovať 

sa ľuďom do lesa, ale aj aby sme my vedeli drevnú hmotu z lesa dostávať preč. 90% tejto 

drevnej hmoty gravituje týmto smerom, čiže 90% drevnej hmoty odvážame práve touto cestou. 

Toto je prvá vec. Druhá vec my priamo ako mestské lesy sme neinvestovali do tejto cesty, ale 

formou nájmu, dividend, napr. len za minulý rok sme prispeli vyše 390 tisíc eur a za posledné 

3 roky je to tuším necelý milión eur do kasy mesta. Takže myslím si, že sme určite čiastočne aj 

my prispeli do vlastne rekonštrukcie tej, tejto lesnej cesty. Čo sa týka odvodu drevnej hmoty 

tak my sme v 6-tom roku platnosti lesného hospodárskeho plánu a my máme stanovených etád 

približne 100 tisíc kubíkov na 10 rokov. Tým, že sme v 6-tom roku platnosti máme vyrúbaných 

a odvezených zhruba 55 tisíc kubíkov drevnej hmoty. V tomto etáde, myslím v tomto lesnom 

hospodárskom pláne. Aké ešte otázky tam boli kladené? Čo sa týka obmedzenia to skôr asi 

vedenie mesta bude riešiť spôsob ako, ako tam obmedziť rýchlosť, lebo naozaj tí ľudia tam 

začali jazdiť neprimeranou rýchlosťou, čo je. Myslím si, že by bolo vhodné aspoň na nejakú 

50-tku to tam obmedziť. Ako sú bežné komunikácie v meste. Hej. Takže zatiaľ toľko z mojej 

strany.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Boli tam ešte otázky ohľadom rímsko-katolíckej cirkvi. Ešte zatiaľ sme 

nejednali, ale už bolo predjednané, že budeme jednať o nejakom nájme. Alebo možno o 

dajakom poplatku za každý kamión, aby aj oni prispeli na ďalšiu rekonštrukciu cesty. To je 

jedna vec. Druhá vec tam bola spomínaná, že už je cesta hotová. Ešte nie je. Nebolo to v 

projekte naplánované, že tie krajnice neboli vysypané. Takže to teraz čakáme na to, že sa bude 

opravovať Špitálska a s tou drťou, ktorá zvýši sa zo Špitálskej tá ešte tie krajnice taktiež chceme 

dosypať. Potom bola otázka oddychové zóny. Tak áno aj my sa ako mesto Rožňava sa zapojilo 

cez MASK-u v hodnote 100 tisíc, takže chceme tam vybudovať tri krásne zóny, altánky aj so 

stojanmi na bicykle. Taktiež bude to tam celé pripravené na to, aby také jednoduché útulne, ale 

samozrejme na opekanie slanín aby bolo to v bezpečí, aby to bolo pod strechou. Takže sa chystá 

takýto projekt, aby sme  tú oddychovú zónu ešte skrášlili. Škoda, že tú cestu samozrejme je 

veľa otázok na to, že kedy opravíme aj ďalší úsek cesty. Ale ten ďalší úsek cesty nie je náš. 

Možno s biskupstvom môžeme rozprávať o tom, aby trošku aspoň nejaký fľak z tej cesty urobili 
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aj oni nakoľko sa už, už nie je tá cesta pomaličky zjazdná pre osobné automobily. Určite už nie 

je. Možno dajaký džíp vie ísť po tej ceste. To už bolo zodpovedané. Veľmi pekne ďakujem za 

výsledky aj pánovi riaditeľovi Ing. Hudačekovi, že fakt ako tá ekonomika je veľmi dobre 

nastavená na mestských lesoch. Vyše 1 milión eur, takže samozrejme z týchto dividend a nájmu 

sme vedeli zaplatiť aj túto cestu. A určite v priebehu budúceho týždňa si dám za úväzok, že 

oslovíme biskupské lesy a budeme jednať o tom, či tam dáme my rampu taktiež ako je to vyššie. 

Určite nájdeme dajaký spôsob ako trošku vymôcť dajaké peniaze na to, aby tá návratnosť do 

tej cesty bola. Možno aj ja som bol, lebo v priebehu tohto mesiaca 2 krát som bol na Volovci a 

keď som videl ten výrub hromadný výrub stromov. Samozrejme vidím, že tie stromy fakt sú 

vyschnuté na tom Volovci. Neviem, nemôžem to odsúdiť alebo dačo, ale je to dosť veľká, 

obrovská hmota drevín, ktoré bežní ľudia to nechápu a samozrejme potom aj prišli také 

problémy, že niektorí ľudia si to zobrali tú spravodlivosť do vlastných rúk, kde vlastne začali 

vykladať klince na cestu. Ja aj touto cestou by som toho pána, alebo neviem kto to je, alebo 

pani, alebo kto si to zobral do vlastných rúk upozornil, že chodia tam aj detičky na bicykloch, 

bežné rodiny a taktiež, alebo hockto tam môže bežný človek s vyše 100 kilami, keď šľapne na 

ten klinec tak skončí v nemocnici. A taktiež aj na ten bicykel, keď s bicyklom by dakto vyšiel 

na taký veľký klinec a dostane veľký defekt, tak môže tak isto skončiť v nemocnici a nedajbože 

ešte môže prísť aj k smrti. Jedna vec je, že už škodí tomu kamiónu, ktorý zváža tú drevnú 

hmotu. Okej. Ale asi zabudol na tie ďalšie kroky, že môže ublížiť aj bežným ľuďom keby chcel. 

Takže úplne nech sa dištancuje od takéhoto správania, aby tam nosil každý týždeň, alebo 

neviem, ako to robí. Ale aj teraz sme akurát boli, išli na Volovec na bicykloch, tak ten 

kamionista dostal defekt. Taktiež mal tam minimálne 2 také klince v kolese. Takže podľa mňa 

aj on už je na nervy. Ale hlavne zato upozorňujem, že nech dáva pozor, lebo fakt chodia tam 

samozrejme aj naše lesy, mestské lesy, samozrejme chodí tam aj pán riaditeľ s džípom pozerať 

lesný porast, ale najviac tam chodia cyklisti, kde vlastne môže byť obrovský problém, keď 

dakto narazí na takýto veľký klinec s bicyklom a môže prísť fakt k fatálnym. Takže tieto veci 

a ešte možno pán zástupca niečo napísal, ktoré...čo som ja nezodpovedal. Nech sa páči pán 

zástupca doplniť. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Dobrý deň prajem všetkým. Len na doplnenie a rozprávali sme sa o 

tom aj na komisii finančnej, čo sa týka právnych možností akým spôsobom nemôžme túto cestu 

zabezpečiť, prípadne vyrúbiť nejaký ten poplatok a pod., týmto sa zaoberáme, oslovili sme aj 

právnikov externých a sami hľadáme možnosti. Čiže zatiaľ nemáme odpovede. Ale akonáhle 

budú tie odpovede, tak tak isto budeme informovať, že aké máme ako mesto možnosti. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja len aby to nevyznelo dajak scestne. Ja nespochybňujem ťažbu rímskokatolíckeho biskupstva. 

Veď vidíme, že keď na Čiernom Balogu sa tá ťažba nevykonala včas aké to má následky. Takže 

naozaj, keď tie porasty sú suché a oni pod, v podstate ako formou kalamity to potrebujú ťažiť. 

Ja toto nespochybňujem. Ale fakt je to, že obrovské množstvo dreva berú dole tou dolinou. Hej 

takže. A to čo sa používa, to sa aj opotrebuje, takže, takže ja len preto apelujem na toto. Áno 

tie klince je dobrá poznámka, že, že vlastne obrovské, väčšie nebezpečenstvo to je pre, pre ľudí, 

ktorí tam športujú, alebo ktorí tam bicyklujú ako, ako pre tých, pre tie kamióny je to len škoda, 

ale pre, pre ľudí to je nebezpečenstvo. A ak som dobre pochopil, Mestské lesy Rožňava v 
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podstate ani neťažia 1/10-tinu plánu toho, čo by mali. Takže v podstate zašetrujú hmotu, ak 

som dobre pochopil. Hej? Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak ešte na doplnenie. To bolo aj kvôli tomu, že drevná hmota padala dole, tak vtedy som stopol 

ťažbu, aby zbytočne, keď cena padá dole sme vyťažili. A teraz, keď je dobrá cena tak sa viac 

ťaží. Takže bolo, boli roky, keď 6 – 7 tisíc kubíkov sa vyťažilo namiesto 10 tisíc hej. Že sme to 

skorigovali dole. Takže to je jedna vec. Ja som ešte zabudol doplniť, že aj zvieratá chodia hej, 

po tej ceste, takže tak isto aj zvieratá, či aj domáce zvieratá sa môžu zraniť, alebo samozrejme 

aj tie lesné zvieratá môžu na ten klinec šľapnúť. Takže by som dával na to veľký pozor. Pán 

poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem. Dobrý deň. Ja čiastočne nadviažem na kolegu Balázsa. Tiež mám radosť, že sa tá 

cesta urobila, tiež mám teda obavy, aby, aby teda nedošlo k zničeniu tým, že chodí množstvo 

kamiónov. Takže dúfam, že mestu, tak jak hovoril pán zástupca primátora, že sa podarí nájsť 

riešenie, aby teda sa finančne podieľali aj, aj cirkevné lesy na tom, čo sme do toho my vložili. 

Ale teda čo som chcel nadviazať, kolega Balázs spomínal tie, tie, tie oddychové zóny. Jednu 

takú máme, veľmi peknú. A len mám obavy, že trochu málo ju propagujeme v meste. Neviem, 

neviem, nemám nejaký prieskum verejnej mienky, že koľko ľudí vie o tom, nevie. Ale ja som 

si len tak skúsil nájsť na stránke mesta a teda nie je ľahko sa preklikať k tej jednej informácii. 

Z vyhľadávania som to našiel, len teda musíte vedieť, že je to, že je to oddychová zóna Lúč. A 

na stránke mesta som teda našiel len 1 zmienku z roku, ešte z roku 2018, keď bolo to vlastne 

otvorené tak je vlastne tá informácia, že také niečo existuje, že sa to dá prenajať. Nie sú tam ani 

fotky. Čo je škoda, lebo proste keď tam nikto nebol, tak, tak keď nevie, čo tam môže očakávať, 

tak má možno pochybnosti, že prečo by mal dávať toľko peňazí. Ale ja si myslím, že je to také 

drahé vzhľadom na to, aké možnosti sa tam ponúkajú. Čiže mal by som prosbu na, na mesto, 

keby na stránke mesta, na facebookovej stránke mohli spropagovať. V podstate teraz začína 

sezóna, že ľudia by chodili si opekať slaninu, alebo guláš uvariť, tak teda spropagovať na 

stránke mesta, na facebookovej stránke mesta Rožňava, rožňavskú televíziu by som tiež 

poprosil. Viem, že.... áno? 

 

p. primátor Michal Domik 

Bolo, bolo, bolo. Fakt.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No na str...ja som to teda teraz hľadal na stránke mesta a teda... 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Nekričte a neskáčte mu do reči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

...a nenašiel som. Sa ospravedlňujem keď to je, ale, ale ja som to... Dobre, dobre fajn. Takže, 

takže len toľko, aby teda ľudia vedeli, že taká možnosť je. Že to nie je, že to nie je nejaká 

papalášska, papalášska oddychová zóna pre, pre poslancov, ale že všetci občania mesta za 

rovnakých podmienok toto veľmi pekné miesto môžu, môžu využiť. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja len na to, že ako pred 2 týždňami ešte tam to nebolo. Ale samozrejme možno 

pán poslanec ti to ušlo, že akurát teraz v priebehu minulého týždňa sa to začalo propagovať. 
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Pán riaditeľ chcem sa poďakovať, že to je pekne vyčistené, pokosené. Takže zato sa to potom 

aj cez technické služby začalo propagovať a samozrejme potom aj už cez rožňavskú televíziu 

sme to propagovali. Takže ľudia vedia o tom, že to nie je žiadna papalášska oddychová zóna. 

Takže máme bod č. 3. Nikto sa nehlási. Ešte nech sa páči pán Beke. Vítam vás na MZ. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za odovzdanie a taktiež prajem všetkým vám pekný deň. Chcel by som 

upozorniť MsÚ a vedenie mesta na havarijný stav múru na západnej strane starého cintorína 

v tesnej blízkosti husitskej pevnosti. Dobre by bolo tam vyslať nejakých odborníkov, že čo by 

dalo ako len s tým urobiť. Vyzerá to, že asi asi v husitskej pevnosti nie je okapový žľab. A asi, 

asi podmýva základ a tým, že na stene je cirka 10 cm ako len medzera v prostriedku. Takže 

dobré by bolo ako len s tým niečo začať robiť, aby, aby sa nevyvalilo a, a nepoškodilo, nedošlo 

k poškodeniu kultúrnej pamiatky, ktorú taktiež by bolo treba ako renovovať. Najmä čo sa týka 

strešnej krytiny, škridly. Je tam aj, aj ďalšia kultúrna pamiatka taktiež v blízkosti, čo je 

v evidencii kultúrnych pamiatok mesta rodiny Stankovičovej, ktorá taktiež vyzerá, že trošičku 

ohrozuje. Lebo tá, ten, ten obelisk je dosť vykrivený a ohrozuje tam chodiacich. Ďakujem pekne 

a snáď pohľadom, ohľadom najnovšieho cintorína som počul, že už projektovú dokumentácia 

ako len dokončil tak dúfam, že sa pristúpi čím skôr k územnému konaniu, aby sme vedeli začať 

s výstavbou. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Ďakujeme samozrejme aj za upozornenia a preveríme skutočnosť, že aké 

práce by sme tam potrebovali vykonať. Ešte niekto do diskusie. Nikto sa nehlási do diskusie. 

Uzatváram diskusiu.  

 

Pristúpime k bodu č. 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu o plnení uznesení MZ v Rožňave. Prosím 

hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalej nasleduje bod č. 5, ktorým je Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o určení 

spádových materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava – návrh na zmeny 

a doplnenie 

Pán zástupca nech sa páči s faktickou poznámkou. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Keďže sme na ostatnom zastupiteľstve zabudli na odporúčanie 

komisie vzdelávania, tak odporúčam hlasovať práve podľa odporúčania komisie vzdelávania 

a zaradiť Šafárikovu ulicu a zaradiť ju do spádu MŠ Ernesta Rótha. Ďakujem. Aj do spádu MŠ 

Ernesta Rótha. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte niekto? Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána 

zástupcu o pozmeňujúci návrh, alebo návrh. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Návrh. Podľa odporúčania komisie vzdelávania Šafárikovu ulicu zaradiť aj do spádu MŠ 

Ernesta Rótha. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Hlasujme o návrhu pána zástupcu. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prosím hlasujme o celkovom návrhu. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalej nasleduje bod č. 6, ktorým sú Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských 

zariadení a príspevkových organizácií na rok 2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Komisia finančná, podnikateľská a správy mestského majetku odporúča MZ schváliť celoročné 

hospodárenie mesta Rožňava za rok 2023 bez výhrad podľa uznesenia na strane č. 2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Prosím diskusia ešte mi zostala. Ďakujem. Nikto sa nehlási do diskusie. 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave po a) schvaľuje celoročné 

hospodárenie mesta Rožňava za rok 2023 bez výhrad podľa uznesenia na strane 2. V bode b) 

schvaľuje celoročné hospodárenie mesta za rok...pardon to už nečítam. Takže za a). Prosím 

hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 7 Návrh na schválenie 2.  zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny 

rozpočtov rozpočtových organizácií na rok 2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Komisia finančná, podnikateľská a správy mestského majetku odporúča MZ schváliť 2. zmenu 

rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových organizácií na rok 2024 podľa návrhu, 

podľa predloženého návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 2. zmenu rozpočtu mesta vrátane 

zmeny rozpočtov RO na rok 2024 podľa návrh uznesenia na str. 2-3. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 8 Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta 

Rožňava v roku 2024 pre kultúrne, mládežnícke, spoločensky a sociálne organizácie 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Demény nech sa páči. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Ďakujem za slovo. Prajem všetkým príjemný, dobrý deň. Z roka na rok máme viac žiadateľov, 

ktorí si pýtajú peniaze od mesta z dotácií. Aj tento rok to bolo 17 účastníkov, ktorí si pýtali 

peniažky od mesta Rožňava. Komisia kultúry v tom najlepšom vedomí a svedomí prerozdelila 

tieto dotácie. Máme ich tam podľa VZN-ka 30 tisíc a komisia môže rozdeliť 28 500, pardon. 

Z toho je rezerva 1 500, ktorú prideľuje pán primátor. A žiadateľov bolo 17 a pýtali si, 

požadované eurá boli 57 500 skoro. No a tá možnosť je prerozdeliť len 28 500. Mali ste 

možnosť vidieť, ako boli prerozdelené peniaze cez kultúru. Takže uznesenie dávam z Komisie 
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kultúry a cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča MZ v Rožňave schváliť dotácie 

z rozpočtu mesta Rožňava na rok 2024 pre kultúrne, mládežnícke, spoločenské a sociálne 

organizácie podľa predloženého návrhu. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne. Ale prakticky som aj dostal asi aj odpoveď už od pána predsedu komisie. Chcel 

som sa len spýtať, že či ako len každý kto požiadali ako len na tomto zozname, lebo v minulosti 

sme mali aj taký zoznam, kde sa niektorým organizáciám neušlo peňazí. Ale asi teraz tak 

rozdeľovali, aby, aby každý sa dostal k nejakým finančným prostriedkom. Je, je nutné, je 

trošičku smutné, že na základe predchádzajúcich rokov niektoré ako len organizácie už, už 

nepovažujú za potrebné aby, aby sa požiadali o príspevok, lebo i tak nedostanú. Ďakujem 

pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke, keď môžem. Určite myslíte na organizáciu Csemadok. 

Organizácia Csemadok aj z VÚC-ky si žiadala peniaze minulý rok 3 tisíc euro. Neusporiadali 

potom túto akciu, na ktorú si žiadali a vrátili 3 tisíc euro. Takže trošku boli naštvaní aj tí 

poslanci, ktorí odsúhlasili tejto organizácii tieto peniaze, lebo prepadli v prospech VÚC-ky 

späť. Takže. A tento rok som sa informoval, takže ani nedali žiadosť cez mesto. S faktickou 

pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Csemadok tým pádom ani nepožiadal mesto? 

 

p. primátor Michal Domik 

Nepožiadali. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Takže vlastne tuná je zoznam je plný, ale Csemadok nepožiadal. 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno, áno. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči. 

 

Občan mesta 

Chcem sa opýtať, že... 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím, keď vás, keď k mikrofónu. 
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Občan mesta Š. Hadušovská 

...či plánuje mesto navýšiť dotácie na kultúru. Pretože sú naozaj extrémne nízke a vlastne to aj 

nám, čo ste schválili je v podstate neuskutočniteľný projekt. A keď si zoberiete, aká je situácia 

dnes v kultúre to znamená, že my sme odkázaní na Fond na podporu umenia, na KSK a na 

mesto Rožňava. Tak keď si, keď nás odmietnu všetky tri, naša činnosť vlastne končí. Ja som 

profesionálny umelec, z toho žijem. Pokiaľ takto moje mesto ma podporí, alebo nepodporí, ešte 

vlastne aj v spolupráci s Andreou Gašparovou, ktorá je znevýhodnená umelkyňa, tak vlastne 

nemám ani motiváciu, ani chuť, ani tomu nerozumiem tomu rozhodnutiu. Ja by som sa chcela 

preto, preto tu sme  vlastne, aby sme dostali nejaké vysvetlenie. Ja verím, že máte na to nejaké 

relevantné dôvody, ale vlastne ako zástupcovia kultúrnej obce chceme vidieť nejakú víziu, 

nejakú vašu predstavu. Či je, či existuje. Ja som myslela, že tu bude pán Kobezda. Nie je tu, 

takže preto vlastne sme sa ani neprihlasovali do diskusie. Ale vlastne chýba mi nejaká vôbec 

vízia kultúry v tomto meste. Že aby sme sa my mali čoho držať, aby sme mali dôvod pracovať 

a tak. Pretože myslím si, že naozaj prinášame akoby kus kvalitnej kultúry, spolupracujeme 

s Rómami, znevýhodnenými, s ukrajinskými umelcami, českými umelcami, ktorí sú oceňovaní. 

Že ja už naozaj neviem, že čo mám ešte priniesť do tohto mesta. Tak ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec máš otázky? 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Mám čo povedať. Áno. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči pán poslanec. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Tak ešte raz ďakujem za slovo. Áno je tá suma, ktorú hovoríte je malá. A už by sme do 

budúceho roka radi by sme aj pomenili to VZN-ko. Hlavne čo sa týka tých dotácií, tých peňazí, 

lebo 30 tisíc si povedzme, v dnešnej dobe nie je nič. A keď chceme, aby to mesto napredovalo, 

tak určite tu treba tú sumu, sumu navýšiť tak v poslaneckom klube určite bude nejaká debata 

a určite sa na niečom dohodneme, že to budúci rok určite nejak zmeníme, čo sa  týka financií. 

Čo sa týka pána Bekeho otázka. Áno sú tam všetci, čo si pýtali peniaze od mesta cez kultúru. 

Nebol nikto vynechaný. Viem na čo myslíš, na čo si narážal. Tak isto bolo aj vysvetlené pánom 

primátorom. No a ďalšia vec priorita vždycky je a bola viac menej je kto pracuje s mládežou 

a kto odovzdáva tie skúsenosti ďalej. Takže tam by sa tie peniažky mali, že ako viac menej 

dávať. Ako nechcem nikoho diskriminovať, ale oni tiež niečo potrebujú. Áno. Áno. Ako je, je, 

ja to chápem. Inak viete, keď niekto robí napr. so 107 detí tak je tam určitý tiež peniaz čo 

potrebujú, lebo tiež sa snažia každá možná organizácia získavať tie peniaze a nevedia. No 

riešenie bude akurát to navýšenie tej sumy. Tých dotácií do budúceho roka. Určite dúfam, že 

sa nám to podarí. A tak isto by sme radi pomenili aj VZN-ko, lebo sú tam niektoré organizácie, 

ktoré sú aj príspevkové a sú napojené na štátny rozpočet a také si tiež pýtajú. Takže to by sme 

chceli viac menej obmedziť, lebo majú tie peniaze odkiaľ dostávať. No a čo je tá pointa, tak to 

sú vždycky tie peniaze, ako ste vy spomínali. Tak dúfam, že sa nám na budúci rok podarí 

s pánom primátorom niečo poriešiť. 

 

p. primátor Michal Domik 

Keď môžem pár slov aj ja povedať, tak celý ten začiatok bol taký, že boli obrovské výdavky 

samospráv vo financiách. Ja som sa zaviazal, že minimálne zostaneme pri tých sumách, ktoré 

už sme mali odsúhlasené. To je tých 30 tisíc ako bolo minulý rok. A som trošku možno dal 
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navigovať, že hlavne tie organizácie snažte sa podporiť, aby prežili, ktoré vychovávajú deti. 

Samozrejme máte pravdu. Veľmi si vážim aj iné kultúrne zložky, ktoré vlastne vstupujú do 

kultúry. Tu asi chýba nám určite potom pána poslanca Deménya poprosím o to, že vypracujeme 

spoločne možno koncepciu kultúry. Aby sme mali, aby to malo hlavu aj pätu. Neviem, či má 

moja rezerva už dakde nasmerovanie, ale toto ešte doriešime, že keď budeme vám vedieť 

pomôcť, tak určite vám pomôžeme, lebo poznám aj pani Andrejku.  

 

Občan mesta Š. Hadušovská 

Mimo mikrofónu. 

 

p. primátor Michal Domik 

Keď, keď poprosím ešte potom do mikrofónu najbližšie.  

 

Občan mesta Š. Hadušovská 

...len hovorím, že vlastne môžeme aj my participovať na akejkoľvek politike kultúrnej. 

 

p. primátor Michal Domik 

Aj na tej koncepcii. 

 

Občan mesta Š. Hadušovská 

Nie len my, ale vlastne aj zástupcovia iných organizácií. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja som len toľko chcel z toho, že kde pričleniť tie ostatné mestá a obce rušili tie peniaze do 

športu aj do kultúry, tak my sme ich udržali, aby aspoň to sme zanechali čo je a aby to 

fungovalo, čo už je rozbehnuté. A samozrejme vám viem dať aj tu verejný prísľub, lebo my 

sme už rozprávali tak isto aj na klube a samozrejme aj tí poslanci, ktorí nie sú v klube, to je 

jedno, ale vedia o tom, že kultúra, šport a tá mládež a samozrejme toto všetko musí fungovať 

v našom meste na vyššej úrovni. Takže určite vám dávam prísľub, že budú tam viac peňazí. 

S faktickou pán poslanec Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Dobrý deň všetkým. Taký veľmi rýchly pozmeňovací návrh. V riadku č. 5 znížiť sumu o 1 000 

eur, že je to organizácia podporovaná štátom a týchto 1 000 eur presunúť do riadku č. 15 ArtIn. 

Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem. Ja by som najprv takú technickú poznámku poprosím vás, keď diskutujete do 

mikrofónu, lebo my vás počujeme veľmi dobre, ale vysiela sa to v priamom prenose a natáča 

sa pre rožňavskú televíziu a občanov, vás nepočujú. Čiže budú počuť naše argumenty a vás 

nebudú, vaše argumenty počuť. To je, je to, idete proti sebe. Takže to je len tak technicky, na 

okraj. No ja súhlasím, že hej ako bolo by fajn podporovať kultúru väčšou sumou peňazí, ale, 

ale mesto môže teda vyskakovať do výšky svojej, svojej peňaženky. Alebo teda zostatku vo 

svojej peňaženke. Boli časy, keď mesto na tom bolo tak zle, že na šport a kultúru dohromady 

sme dávali 60 tisíc. Dobre hovorím? 30 a 30 tisíc, čo je 60 tisíc. Teraz je to 30 + 90 čiže 120. 

Čiže, dávame, dávame 2 krát toľko ako pred niekoľkými rokmi. Čiže navyšujeme tú sumu, ale 

akože sú nejaké limity. Ľudia chcú, ľudia chcú aj aby sa opravovali cesty, aj aby sa opravovali 
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chodníky, aby sa budovali detské ihriská. Je veľmi veľa vecí, ktoré proste mesto musí robiť – 

upratovať, kosiť, odhŕňať sneh v zime. Čiže to je vždycky také, že niekde keď, keď pridáme, 

tak musíme niekde ubrať. Plus teda kultúra v Rožňave je aj, aj divadlo Actores, na ktoré dávame 

dosť veľkú sumu peňazí a bola v minulosti debata v meste o tom, že či si okresné mesto a ešte 

nie práve jedno z tých najväčších okresných miest, či si môže dovoliť financovať vlastné 

divadlo. Asi na Slovensku nie je veľa okresných miest, ktoré majú divadlo. Ale teda vtedy sme 

ustáli tú debatu, že, že teda budeme financovať fungovanie, alebo spolufinancovať. Lebo 

Actores si veľkú časť peňazí zabezpečuje z rôznych zdrojov sám. Takže, takže v Rožňave sa 

snažíme kultúru podporovať, ale teda hej naše, naše finančné možnosti sú obmedzené a v tejto 

chvíli, v tejto chvíli je to na tejto úrovni. A keď sa ekonomická situácia bude zlepšovať, budú 

rásť príjmy mesta, tak môžeme dať aj viac peňazí. Resp. keď sa mesto dostane do situácie, že 

už nebude musieť dávať toľko peňazí do opráv takej tej základnej infraštruktúry, ktorá sa tu 

dlhé roky, desaťročia, zanedbávala ako sú cesty, chodníky, čo stojí obrovské peniaze. Ale ľudia 

teda očakávajú, že, že to bude v poriadku. No keď všetko, všetko bude fungovať, tak potom, 

potom viac peňazí zostane aj na, na šport a na kultúru. Lebo to sa týka športu aj kultúry. Takže 

hej v tejto chvíli, v tejto chvíli rozdávame vo forme dotácií toľko, čo si mesto môže dovoliť. 

Určite sa nájdu na Slovensku mestá, ktoré dávajú viac a určite sa nájdu na Slovensku 

porovnateľné mestá, ktoré dávajú oveľa menej. Napr. my máme, my máme aj rožňavskú 

televíziu. To je tiež do istej miery aj informačné médium, ale pomáha, pomáha vlastne šíriť 

informácie o kultúre, o kultúrnych podujatiach, ktoré sa budú konať, čo pomáha kultúre, keď, 

keď sú ľudia informovaný, že bude nejaké podujatie môžu prísť a potom aj následne vlastne 

informovať o tom, čo sa udialo. Takže aj to je, to je v istej miere príspevok na kultúru. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Tak trošku mi tak zarezonovalo to slovíčko, že rozdávame. Ja si myslím, že je to otázka priorít. 

Je to otázka priorít a, a, a asi by sme nemali chodníky spájať s kultúrou. Určite budete so mnou 

súhlasiť, že posledné roky, posledné roky aj príjmová aj výdaj... výdavková časť rozpočtu stúpa. 

Podielové dane stúpajú. Inflácia rastie, ale nám sa na tú kultúru podarí stále len, len ten, tá dosť 

nízka suma, vlastne obmedzená suma vyčleniť. Takže preto si myslím, že je to otázka priorít 

a nie chodníkov. Súhlasím s poznámkou spájania kultúrnych organizácií. Áno. Áno. Kultúra 

nie je len Actores. Klobúk dole pred nimi dávajú obrovskú, obrovskú, obrovskú časť svojej 

energie, voľného času, všetkého. Vlastne je to ich život a, a tlačia ten Actores dopredu. Ten 

Actores rastie, pracujú na projektoch. Všetko v poriadku. Ale musíme si priznať, že kultúra nie 

je len Actores. A možno niekto môže mať pocit, že sa tu trošku tak polarizuje. Že rozpočet 

Actoresu každoročne rastie, ale vyčlenené prostriedky na kultúru stagnujú alebo rastú, rastú 

pomalšie. A je škoda, že sa dneska nevedel kolega Kobezda tuná zúčastniť, určite 

z objektívnych príčin, tohto zastupiteľstva, lebo určite by sa tejto problematike vedel najlepšie 

vyjadriť. Ale vraciam sa na začiatok môjho príspevku, že je to stále o prioritách. A, a treba, 

treba pomôcť aj tým organizáciám, ktoré sa aktivujú v iných častiach kultúry ako len ako 

Actores. Takže ja si myslím, že postupne tak jak to tuná dneska odznelo, by sme mohli pracovať 

na tom, aby tie prostriedky na kultúru sa výraznejšie navýšili. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja ešte kým mi odíde trošku myšlienka. Trošku tak aby to nebolo zavádzajúce, 

že priorita nie je kultúra. Priorita pre nás je tak isto kultúra. Pre mňa je všetko. Nieže zas sa tu 

vykresľuje, že futbal alebo dačo. Priorita kultúra, OKC-čko – môžeme povedať, že len teraz sa 

získalo 200 tisíc, čo už môžu diváci v Actorese vidieť aj počuť. Hej, že za 200 tisíc je tam 
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technika. Svetelná technika aj zvuková technika. Je tam za 150 tisíc sme urobili strechu novú 

na určitých pavilónoch, aby mali tam aj zateplenie, aby tam bolo teplejšie. Aj to musia už cítiť. 

Samozrejme súhlasím pán poslanec s tebou, že áno priorita musí byť aj tie menšie OZ, ktoré 

vytvárajú také malé kultúrne podujatia, alebo venujú sa dajakému kultúrnemu žánru. Takže 

určite na tomto budeme pracovať. Ale aby som vás upokojil, že určite tá priorita kultúra je 

taktiež v našom meste. Tak aj zato sme dosť veľké financie dali aj do OKC vlastne, aj do divadla 

Actores, aby to bolo na takej úrovni, ako sa patrí. A ešte tam dosť veľa financií treba. Okná tam 

treba vymeniť, ďalšie pavilóny strechu treba zatepliť a vymeniť, kúrenie tam treba ešte 

vymeniť, vzduchotechniku tam treba vymeniť. Hej takže aj tam samozrejme zase rozprávam 

len o Actorese, ale to je asi také srdce kultúry v našom meste. Ale samozrejme potrebujeme 

k tomu aj takýchto dobrovoľníkov a takýchto nadšencov tej menšej kultúry. Pán poslanec Kuhn 

nech sa páči s faktickou. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Pán kolega Balázs vy ste člen finančnej komisie. Ste bývalý predseda finančnej komisie. Viete 

veľmi dobre, že aj chodníky aj kultúra sú z toho istého rozpočtu. Aj keď sa bavíme, že, že bežný 

rozpočet a kapitálový furt je to ten istý rozpočet. Je to jeden mešec a my proste musíme 

rozhodnúť, že načo sa dá, načo sa dá viac, načo menej, načo sa nedá vôbec. A hej to je veľa 

vecí, na ktoré by sa chcelo dať viac peňazí. Na obnovu pamiatok. Takže, takže to je, to je to, že 

čo všetko by sme považovali za prioritu a na čo by sme chceli dať viac peňazí je jedna vec, ale 

otázka je, že koľko peňazí reálne máme to je druhé. Musíme proste nájsť nejaký balans medzi 

tým. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem pekne za slovo. Len na podporu príspevku pána primátora, že naozaj my tu nerobíme 

rozdiely v našom meste, že, že čo je viac a neporovnávame chodníky s kultúrou a, a rovnako 

sú prioritné všetky oblasti v meste. Len ako aj povedal kolega Kuhn, že máme nejaký mešec 

s peniazmi. A teda len taká pikoška, že sedel tu medzi nami aj poslanec, pre ktorého bolo 

prednosťou opraviť zimný štadión ako školstvo. Takže aj, aj také extrémy sme tu mali. U nás 

sa nerobia rozdiely v našom meste. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Balázs. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Kolegovia nespochybňujem to, čo hovoríte, že z toho istého mešca. Ja len apelujem na to, že 

30 tisíc eur z toho mešca je aké malé promile. Ja len na to apelujem hej. Že toto by, táto suma 

by mala rásť. Toľko. Nič viac. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak na tomto sa určite zhodneme všetci. To som na začiatku hovoril, že tak isto som očakával 

aj od teba pán poslanec, že súhlasíš s tým, aby sa navýšilo tak isto aj kultúra. Takže už tu o tom 

sme sa rozprávali. Takže do ďalšieho obdobia určite a keď môžem milé dámy vás možno 

potešiť, že vám pomôžem sumou 1 500 euro z OZ nemenovaného. Dobre? Že prídete za mnou. 

Takže nemáte začo. Neviem, že či je ešte relevantné pán poslanec Bischof dať. Dobre? Aby 

sme tú tabuľku nemenili, aby dobre. Tak ešte, ešte moment. Nech sa páči pán poslanec.  
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p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Áno. Čakal som, kým dostanem slovo a chcel som stiahnuť svoj pozmeňovací návrh. Ďakujem 

pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Hej. Ja som myslel, 

že ty...Dobre. Nech sa páči pán poslanec Demény. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Ďakujem pekne za slovo. Ja už len tak krátko. Áno pani Hadušovská, alebo slečna Michala 

Hadušovská áno kultúru treba spájať, treba viac menej tej Rožňave dávať ju viac na povedomie. 

My sme veľmi radi, že sú takýto ľudia vôbec v Rožňave a my budeme ešte radšej, keď prídete 

na naše komisie, ktoré máme pri MZ máme komisiu kultúry, cestovného ruchu. Vidíte to aj na 

stránkach, tak komisie sú verejné, tak my vás tam veľmi radi privítame. Druhá vec. Chcem 

poďakovať pánovi primátorovi, že odsúhlasil túto sumu pre vás. A za tretie možno by ešte bolo 

dobre, lebo tie peniaze ak sa rozdeľujú, lebo niektorý tam majú, sú tam vyslovene, že projekty 

a niektoré majú na činnosť. Tam možnože do budúcna by trebalo pomeniť to VZN-ko, že kedy 

sa peniaze delili z rozpočtu na dotácie niektoré na činnosť a zvlášť na tie projekty. Lebo to tiež 

nemôžeme zhrnúť do jednej, do jedného mešca do budúcna. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Ja iba....ešte pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Nedá mi, ako len aby som nereagoval na tuná odznené veci niektoré. 

Neviem, či dobre chápem tieto peniaze, ktoré sú vyhradené na podporu kultúrnej činnosti, ktoré 

sa, sú, sú dané pre tie organizácie, ktoré sa starajú o mládež. No tak keď už to tu bol spomenutí 

Csemadok, tak by som chcel povedať, že sa jedná o organizáciu, ktorá akurát oslavuje 75. 

výročie jej vzniku a je to najväčšiu organizáciou v Rožňave, ktorá podľa svojich stanov sa stará 

o kultúru a spomienkových akcií maďarskej menšiny. Väčšina jeho členov voľakedy zamlada 

odviedli dosť veľké práce pre obyvateľov a pre mesto. Teraz už zostárli, tak už teraz nezaslúžia 

žiadnu podporu? Pýtam sa. A čo sa týka ako len činnosti Csemadoku, tak mám pred sebou ako 

len, že tabuľku, že čo, aké orga...aké akcie organizovali trebárs aj minulý rok, ale bežne aj 

v predchádzajúcich rokoch. Tak figuruje tuná to aj 2 krát divadlo pre deti ako len, pre dospelých 

taktiež 2 krát ako len divadlo, taktiež spomienkové udalosti ako či na 15. marca alebo na 6. 

októbra. Čiže svoju činnosť vyvíjajú a podľa svojich stanov. Ale keď nezaslúžia nič. 

Samozrejme, keď nepodali ako žiadosť, tak nedostali. Lenže to, že nepodali žiadosť má svoje, 

svoju predohru. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja najprv zareagujem na kolegu Bekeho. Hovorí o tom, že teda Csemadok podľa stanov má 

vyvíjať aktivity v oblasti kultúry. Ja sa pýtam a v reále ich vyvíja? Lebo teda ja mám nejaké 

informácie, nepohybujem sa úplne bežne v tej komunite, ale nejaké informácie od kamarátov 

a známych mám. A, a teda tá činnosť, reálna činnosť na podporu maďarskej kultúry sa 

presunula do, do inej organizácie a zásluhu, v úvodzovkách zásluhu, na tom má súčasné 

vedenie rožňavskej organizácie Csemadoku. A mňa mrzí, že celoslovenská organizácia 

Csemadoku si nedokáže urobiť poriadok. Ja nechcem proste túto vec rozpitvávať. Rožňava 
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podporuje maďarskú kultúru, podľa mňa je to správne a podporuje organizácie, ktoré reálne 

robia niečo, ktoré robia s deťmi, ktoré podporujú maďarskú kultúru. Lebo to je región, ktorý je 

historicky multietnický a treba to podporovať, ale, ale ako v minulosti sme, sme nepodporili 

Csemadok kvôli tomu, že sme nemali pocit, že tie organ...tie činnosti, ktoré vykonáva, sú naozaj 

akože v prospech maďarskej kultúry a nie sú to len aktivity pre istú úzku skupinu ľudí. A že si 

z toho vyvodili to, že už sa ani nebudú uchádzať, to je proste ich problém. Ale teda ja by som 

bol rád samozrejme, keby Csemadok robil to, čo má robiť a čo v mnohých iných mestách 

a okresoch robí reálne. Ale teda žiaľ v Rožňave sa to vyvinulo trochu inak. A druhá vec na 

kolegu Deménya. Ja nemám námietky voči tomu, aby sa otvorilo VZN-ko o dotáciách. Len 

chcem poukázať na to, že v minulosti bola, bolo tak formulované VZN, že sa dávali peniaze 

len na projekty a potom bol problém, že mnohé tie OZ museli vymýšľať umelé projekty aby 

získali peniaze, z ktorých potom pokrývali svoju činnosť. A potom sa robilo kreatívne 

účtovníctvo a také všelijaké pochybné veci. Tak sme si povedali, že nie, že proste podporíme 

aj činnosť, lebo viem proste potrebuje, keď tá nejaká organizácia funguje, že sa venuje deťom, 

má nejaké tréningy, no tak potrebuje zaplatiť aj prenájom priestorov, potrebuje zaplatiť 

nejakého trénera alebo, alebo teda niekto kto učí to tancovanie, spievanie atď., športové kluby 

potrebujú proste zaplatiť aj, aj trénerov, aj lopty, aj dresy. Čiže nie len, že sa urobí nejaký 

projekt, ale aj činnosť. Takže môžeme to nejak špecifikovať samozrejme. To je otvor... to je 

živá vec, že, že na základe skúseností, keď niečo proste nefunguje dobre, tak sa, tak sa môže 

upraviť. Len, len poukazujem na to, že teda niekto chce, so vie činnosť zabezpečiť sám 

dobrovoľnícky, alebo z iných zdrojov a chce peniaze len na projekt. A niektoré organizácie 

potrebujú aj na svoju činnosť. Takže len toľko. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte aj ja by som. Plne súhlasím pán poslanec Kuhn s tebou. Až som 

prekvapený, aký máš rozhľad ohľadom Csemadoku. Ale už to asi všetci máme v meste. Ako 

v dobrom, nechceme zas útočiť, ale pánovi poslancovi Bekemu len chcem odkázať, že či máme 

čisté svedomie. Že podporíme radšej organizáciu Kincskereső. Má to také krásne maďarské 

meno. Ale samozrejme robia s maďarskou kultúrou. Vychovávajú deti učia ich po maďarsky 

spievať, maďarské fol...maďarský folklór je tam zainteresovaný. A či máme dať na guláš tisíc 

euro, alebo dáme tejto skupine, OZ o tisícku viac, ktoré sa, ktorá vychováva 107 detí 

momentálne. A chodia vystupovať. Väčšinou, ja som nevidel či ešte po slovensky dakde 

vystupovali. Všade len v maďarčine. Maďarsky spievajú, vystupujú, aj samozrejme je to aj 

s prekladom do slovenčiny. Takže my sme si zobrali určite za srdce sme sa chytili, že musíme 

pomôcť tomu OZ, ktoré odmalička, už má 107 detí, ktoré vychováva a deň čo deň treba sa o ne 

starať. A potrebujú lektorov či na tanec, či na spev. Takže toto je pre nás priorita aby podporili 

sme takých ľudí, ktorí vychovávajú tú mládež. Pán zástupca nech sa páči. Možno niečo na 

doplnenie.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ja sa vrátim ešte k otázke pani Hadušovskej ohľadom vízie. Akú má 

mesto a tu naozaj by som povedal, že áno je na mieste rozprávať sa o koncepcii kultúry, ktorú 

načrtol aj pán poslanec Demény. A týmto aj pre vás možno taká výzva, že dúfam, že sa zapojíte 

do tejto tvorby. Teraz čo sa týka samotnej kultúry a odboru kultúry, ktorý prešiel určitými 

zmenami v tomto roku, tak sa otvára práve priestor aj na to, aby sme popracovali na tej 

koncepcii kultúry a aby sme načrtli, akým smerom sa má kultúra v meste Rožňava vyvíjať. 

Takže ja verím a dúfam, že budete participovať na tomto a tak isto upriamujem pozornosť práve 

na komisiu kultúry, kde je priestor aby sme si všetky takéto otázky zodpovedali. Ďakujem 

pekne. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. A ďakujem aj vám všetkým, ktorí vnímate ako len prácu Csemadoku 

a viete takto len hodnotiť, že, že čo to ako len robí. Som rád, že aj, aj nielen Maďari tu žijúci, 

tu žijúca menšina pozerá ako len sleduje jej činnosť, ale, ale aj, aj ostatní obyvatelia Rožňavy. 

Jedine len toľko na margo by som povedal, že nedá sa ako miešať, alebo trošičku ako keby ste 

miešali jablko s hruškami. Lebo ináč existujú ako len 2 spoločenské organizácie, keď, keď 

vezmeme v týchto intenciách čo aj tu máme Csemadok a Maticu Slovenskú. A máme potom 

kultúrne organizácie, alebo, alebo OZ Borostyán a Haviar. Tých 2 je možné porovnávať, ale 

nie je možné porovnávať ako len Kincskereső s Csemadokom. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán posalanec Demény. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Ja už len krátko fakt. Keď si raz niekto nepýta peniaze, tak tie peniaze nedostane. Nepýtal si 

dotácie. A druhá vec. Tak isto máme tu už niekoľko rokov zaužívané Rožňavské kultúrne leto 

a tento rok tam budú predstavenia aj v maďarskom jazyku na doplnenie. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prerozdelenie finančných prostriedkov 

z rozpočtu mesta Rožňava v roku 2024 pre kultúrne, mládežnícke, spoločenské, sociálne 

organizácie podľa predloženého návrhu (viď tabuľku č. 1) vo výške 30 tisíc euro. Ukladá 

zverejniť prerozdelenie finančných dotácií na webovom sídle mesta a úradnej tabuli. Prosím 

hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu č. 9 Prerozdeleniu finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Rožňava v roku 

2024 pre športové kluby, OZ a RZ pri MŠ a ZŠ 

Máme aj rodičovské združenie, hej. Dobre som pochopil? Dobre. Áno zato som sa prekvapil, 

že aj RZ. Zase to patrí pod mesto no. Ale okej. Potrebujeme aj tam zmenu. Pán poslanec Dávid 

nech sa páči. 

 

p. poslanec Ladislav Dávid 

Dobrý deň prajem. Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja navrhujem hlasovať podľa návrhu 

komisie športu. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Najprv jedna otázka. Zaregistroval som, že tam je aj žiadosť Klubu gemerských bedmintonistov 

2010 Rožňava. Chcel by som sa opýtať, registrujem ten basketbalový klub, vy ho častokrát 

zvyknete kolega Kuhn spomínať. Neviem či ste aktívnym členom, či nie. Nepostrehol som 

v materiály, že z akého dôvodu oni tam majú 0, keď dobre vidím. Čo je dôvodom. Viete mi 

dajak pomôcť s informáciou? Sú dosť aktívni, tvoriví. 
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p. primátor Michal Domik 

Skôr by som dal slovo, pán poslanec Dávid nech sa páči. 

 

p. poslanec Ladislav Dávid 

Takú istú otázku som mal vlastne aj pred zastupiteľstvom od pána Kuhna. Tam sme vlastne 

prerozdeľovali celý ten balík 90 tisíc a tá rezerva v poslednom riadku je vlastne rezerva Klub 

gemerských bedmintonistov. Úplne na spodku. Je tam vlastne tých 4 500. My sme 

prerozdeľovali vlastne celú tú sumu a kvôli tomu sme im dali 0, aby sa to ľahšie aj dávalo do 

tabuliek. Lebo keby dostali časť z tej sumy 85 500 a plus ešte 4 500 by potrebovali mať tam 

vlastne tie zmluvy 2 a horšie by sa im to potom vyúčtovalo. Takže vlastne celú tú čiastku sme 

dali tých 4 500. Vlastne tam to je v tom poslednom riadku tá rezerva 5%. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja len na doplnenie ohľadom toho, že 2 krát nemôžu dostať. Takže aj kvôli tomu. Nieže by sa 

ťažšie rozdeľovalo, ale iba raz môžu. Keď už dostanú v hornej kolónke, už rezervu nemôžu 

dostať. Tak je aj nastavené. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja vás len chcem utešiť pán kolega Balázs. Ani ja som si ten posledný riadok nevšimol. Takže 

sme na tom rovnako.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Som rád, že sa to vysvetlilo. Ďakujem pekne. A teraz ďalšia téma. Futbal pán primátor. Len 

v pozitívnom zmysle. Len v pozitívnom. Takže pán primátor ja, ja to začnem tak, že ti 

blahoželám, že sa ti darí ten futbal držať taký jednotný, z roka na rok rastie. Rastie počet členov, 

rastie počet detí. Vyslovene blahoželám k tomuto. Myslím si, skôr aby to neznelo sarkasticky, 

ja skôr poviem, že verím a som presvedčený, že, že hmatateľné výrazné výsledky musia prísť 

čoskoro. Pevne verím, že aj prídu, lebo toľko energie, koľko aj ty a ďalší ľudia okolo futbalu 

do toho dávate, niektorí tréneri sedia aj tuná, tak, tak, tak tu už musí prísť výsledok a príde. 

K tomuto ešte raz blahoželám. Určite má s týmto dobrým trendom súvislosť aj to, že si ty 

primátor a sa tomu aktívne venuješ. A teraz premostím. Pevne verím, je mi ľúto, že vlastne 

takýmto, takýmto trendom nejdeme aj v basketbale, ktorý, ktorý má v Rožňave obrovskú 

tradíciu. Roky, roky sa hral, 100 rokov sa v Rožňave hrá basketbal. A, a tam dlhé, dlhé roky 

vlastne ja cítim stagnáciu, čo mňa, ako basketbalistu, veľmi bolí. Viete, toto si najviac 

uvedomíte vtedy, keď sa stretnú 3 družstva v rožňavskej športovej hale detí, drobných detí, 

pozeráte tie zápasy. Z toho 2 sú rožňavské družstvá, tretie je žilinské, alebo Martin bol a krásny 

vyrovnaný zápas medzi dvoma rožňavskými družstvami, nervák, tak isto ako pri dospeláckych 

zápasoch. Vyslovene šikovné deti, či nižšie, či vyššie, ale, ale perfektní basketbalisti 

s perspektívou a, a zahrajú medzi sebou jeden vynikajúci zápas. Príde potom ďalší zápis 

s menovaným žilinským družstvom a oba družstvaá až tak škaredo poviem, že dostanú, alebo 

prehrajú o 30 – 40 bodov. Bolí to preto, lebo, lebo tie deti na to majú, keby hrali v jednom 

družstve. Pritom aj tie deti sú tak, že sú vekovo rôzne, lebo ani jeden klub ani druhý klub, 

povedzme si úprimne, budú sa na mňa vedúce osobnosti z týchto klubov hnevať, ale nevadí, 

lebo aj jed... ani, ani jedno, ani druhé družstvo nevie poskladať z daného ročníka dostatočný 

počet detí a strašne sa tí tréneri, aj tí vedúci z tých klubov snažia, aj sa im to darí, aj ich 

obdivujem v tomto, ale, ale tie Svätoplukove prúty tuná nefungujú. Takže, takže chcem sa ťa 

pán primátor opýtať, či, či ťa nemôžem dajakou formou požiadať o pomoc, aby aj ten basketbal 
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sa v podstate dajak zjednotil. Vidím v tých dotáciách, že je tam viac basketbalových klubov. 

A dajakou cestou či by sme nevedeli ísť podobnou ako futbal dopredu. Lebo, lebo si myslím, 

že takto škodíme rožňavskému basketbalu. Uvediem jeden príklad. Tým pádom, že my nemáme 

tú pomyselnú pyramídu postavenú, tak jak máte vo futbale, to znamená od najmenších detí po 

väčšie až po, až po dospelácke. Tým pádom prijímanie tých zdrojov je obmedzené. Lebo 

v prípade, že tá pyramída by bola postavená, tak napr. Slovenský basketbalový zväz, alebo iné 

zdroje sú, sú iné možnosti financovania tých klubov. A, a toto ja, toto ja považujem za dajakú 

chorobu, alebo dajakú chybu rožňavského basketbalu, ktorú treba liečiť. A tým pádom, že 

všetky tieto osobnosti, ktoré tieto kluby vedú sú, sú určite aj osobnosti. Tak, tak je, je ťažké si 

sadnúť za stôl a, a, a dôjsť ku konsenzu, aby to bolo vyliečené. A je to skoro až také ako keby 

nemožné sa na prvý pohľad zdá. Takže takto znie taká, taká otázka na pána primátora, či nevidíš 

dajakú cestu akou formou by sa dalo ísť. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Keď môžem odpovedať, tak samozrejme tak jak som už tu spomínal, že na 

kaž.... aj na športových kluboch mi veľmi záleží. Ja to beriem stále ako rodinu. Predtým bol 

futbal mi rodina, teraz mesto mi je rodina. Či to je kultúra, hocičo v hociktorej sfére. Pán 

poslanec dobre vieš, že už aj spoločné stretnutie sme mali. Hľadáme riešenie. Presne, úplne ti 

dávam za pravdu vo všetkom, čo si povedal. Presne to je najväčšia choroba basketbalu, že máme 

3 kluby hej a sú rozhádaní. Hej v tých kluboch. Sú konkurencia, rozhádaní a hľadáme riešenie. 

A riešenie bohužiaľ môže byť len jediné a to sú peniaze. Budúci rok chceme navýšiť do 

športových klubov. Tak isto aj do športu, jak aj bolo spomenuté aj do kultúry samozrejme. 

A tam by som chcel, keď dovolíš, aj cez teba riešiť ten basketbal, že určitú sumu, čo navýšime 

podmienime s tým, že dostanú, dostane to basketbal ak sa zlúči do jedného. Samozrejme ja som 

oslovil všetkých štatutárov o jednom vlastne sme sa rozprávali, ale aj tých dvoch. Nedá sa zlúčiť 

3 kluby do jedného ak tí ostatní, že no a kto bude šéf. Hej. To je ten najväčší problém. To je 

presne tá sila, že musí byť tam jeden človek, ktorý je silnou osobnosťou a musí tam byť človek, 

ktorého potom budú podporovať aj tí 2, ktorí vlastne vypadnú z toho kola. A to je dosť veľký 

problém toto dať dokopy. Lebo jakmile som povedal, že a keď bude on, alebo ona, to je jedno, 

tak ja nie. Ja už vôbec nebudem robiť basketbal. Hej. A ešte stiahne so sebou aj ďalších 

trénerov, ktorí prestanú fungovať a tu to je dosť to nebezpečenstvo. Zato som to ešte nechal tak 

ako teraz funguje, lebo stále je to lepšie ako nič. Hej. A potom budeme musieť my nájsť nejaké 

riešenie a to je cez peniaze, že možno navýšime do basketbalu. Lebo budúci rok chceme o 100% 

navýšiť aj do kultúry aj do športu. A spoločne potom nájsť, že áno teraz momentálne majú 

možno dajakých 30 tisíc do kopy. Budete mať 60 tisíc, ale pod podmienkou, že nájdete, nech 

je to možno aj dajaký vonkajší štatutár, aby nebol možno zainteresovaný hej. A tak by tie 

peniaze prišli, ale nech je to pod strechou. Lebo iba tak, že sa vystavia pyramída, môže 

basketbal fungovať v našom meste. Nemôže byť konkurencia. My si navzájom nemôžme 

konkurovať. A to, to robíme aj s pani vedúcou odboru školstva hej, že tie školy nech si neťahajú 

deti, nech si pekne rozdelia deti hej. Toto ešte kým všetkých naučíme, že my sme jedno mesto, 

my musíme držať spolu. A to isté vidíme aj my vo príklad takom McDonalde, hej že aj naši 

teraz dosiahli veľmi krásne miesto, 3. miesto v krajskom, ale keby mali sme dajaké športové 

triedy a tí 2 šikovní čo chodia na Zlatú, alebo potom na Pionierku, tak poprípade U13 by mohla 

trénovať a mohli by všetci títo šikovní hráči na Zakarpatskej hej. K tomu U10 by mohli byť na 

Zlatej, U9 na Pionierke. Že stále by sme mali taký systém, kde by vlastne naše deti, tie 

najšikovnejšie, by McDonald predsa aj to je, ja iba som možno odbočil zas k futbalu, ale to je 

presne jedno a to isté, že ich spojiť. Hej lebo tam sú 4 šikovní, tu sú 2, tam sú 12 v U13, ale 

keby hej boli na jednej škole, tak my ten McDonald ideme až do finále na Slovensku. A to je 

presne to isté aj basketbal. Je presne tak isto nastavený, že áno v jednom družstve sú 4 šikovní, 

a ďalší 4 takí slabší a v tom druhom rožňavskom zas sú 4 šikovní. Keby tých 8 šikovných hralo, 
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tak si myslím, že tú Žilinu by sme porazili. Ale potrebujeme rozprávať stými 3 štatutármi na 

dosť vysokej úrovni a to vieme podľa mňa len s tou koncepciou, že im ponúkneme vyššie 

peniaze, vyšší štandard samozrejme na rozvoj, ale budú si musieť určiť jedného štatutára, pod 

ktorým budú musieť všetci fungovať. Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No neviem, či si pán kolega Balázs všimol, ale v Rožňave máme aj 2 kluby taekwondo. Takže 

otázka je, že či teraz chcete od pána primátora aby aj tie 2 kluby taekwondo vzal dohromady 

a že nech sa predsa dohodnú a nech sa spoja do jedného. Ja som ekonomicky pravičiar, čiže 

som za konkurenciu. Pretože z konkurencie vždycky vychádza to najlepšie riešenie. Keď si 

konkurujú 2 automobilky, tak každý sa snaží robiť čo najlepšie a najlacnejšie auto. Niekedy 

prežijú obidve, niektoré a jedna z nich neprežije, prežije tá, čo dokáže ponúknuť kvalitnejší 

produkt. Takže ja by som do tohto nezasahoval. Toto nie je len špecifický prípad Rožňavy 

a špecifický prípad basketbalu. Ja sa pohybujem v bedmintone a viem o podobných prípadoch 

v niektorých mestách, kde začal jeden bedmintonový klub a potom, potom sa niečo udialo 

a vznikli dva a potom sa zase niečo udialo a boli 3 kluby. Viem o jednej dedine, kde sú 2 kluby 

bedmintonové. V malej dedine. Proste niekedy sa medzi ľuďmi niečo udeje a ako ja by som to 

nechal teda na povedal by som, že prirodzený výber. Až tak darvinisticky. Proste buď silnejší 

prežije, buď sa dohodnú nakoniec a spoja, alebo proste budú, budú aj jedny, aj druhý živoriť, 

alebo teda možnože k tým úspešnejší prejdú potom tí lepší. Možno raz budeme mať aj, no 

neviem, či to je dobré prirovnanie, aj AC Milano, aj Inter Milano. A možno, možno nie. 

Neviem, či to tohto má mesto zasahovať. Mesto, mesto má prideľovať dotácie a tie dotácie by 

mali mať výšku podľa toho, koľko detí v tom klube reálne športuje, či registrovaných, či 

neregistrovaných, povedzme podľa výsledkov. Ale akože by sme my teraz sa snažili tuná umelo 

spájať nejaký klub. Ja myslím, že 2, 2 celkom dobre fungujúce kluby sú lepšie ako 1 klub 

v ktorom budú rozhádaní ľudia, ktorí budú na seba škaredo dopozerať. Čiže ja si myslím, že 

tak ako to je, je to okej a čas a konkurencia rozhodne, či, či prežijú oba kluby a či budú úspešné, 

alebo prežije iba jeden z nich. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak len na doplnenie trošku ako samozrejme to by bola asi tá ľahšia cesta, len 

trošku som musel tam musel naštudovať aj tú psychológiu, som ako mám ju rád. Najväčší 

problém je to, že sú tak rozhádaní, že dehonestujú svoju prácu medzi sebou a potom vlastne 

odrádzajú deti ísť na basketbal. Hej tu ako, tu len tento jeden problém je. Oni medzi sebou ta 

on je neschopný, on nehral nikde. Tieto zbytočnosti hej tie zadné podpásovky sú tam a tuto 

vidím najväčší problém hej. Že skôr by potom bol väčší nábor tých detí by prišli, keby ten klub 

aj keď vnútri by bol trošku nahnitý, alebo by nebolo to až také, ale dali by sa problémy, dali by 

sa normálne dať problémy do toho. Aj my sme si povedali, že u mňa je tak isto, ak máme dajaké 

problémy sadneme si páni tréneri tu vnútri, nikoho nenahlodajme, žiadneho rodiča, nikoho, 

žiadne okolie. Vyriešme si to my tu sami, povedzme si tu priamo, kto robí chyby, kto má dajaké 

nedostatky, len to nevynášajme, lebo rozbijeme celý klub. A toto by sa možno dalo aj takto 

preformovať tak isto aj na basketbal. Lebo momentálne aj zo zákulisia počujem dosť veľa 

takýchto podpásoviek, že jeden na druhého kydajú a toto nie je dobre pre hlavne pre detičky. 

Lebo potom nemajú takú stabilitu v tom klube. S faktickou pán poslanec Breuer nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Zoltán Breuer 

Dobrý deň prajem. Tu trošku musím oponovať pánovi kolegovi Kuhnovi, lebo hovorí 

o individuálnych športoch a to je trošku neporovnateľné s kolektívnymi. Lebo aj tenisových 

klubov je podľa mňa viac v Rožňave. Neviem či oficiálnych, ale je tu viac tých trénerov, čo 
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trénujú detičky. Takže s týmto ja nesúhlasím. Plne súhlasím s tým, čo povedal pán primátor 

a pán Balázs, že treba zjednotiť ten basketbalový klub, lebo fakt sú rozhádaní. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ešte jednu poznámku k tomu. Kolega Breuer mi zobral to slovo presne z úst, čo som mal 

myšlienku. Takže presne, presne triafate klinec po hlavičke. Je celkom inakšie individuálne 

športy a kolektívne. A tá pyramída, aby ste vedeli, v basketbale tu v minulosti bola. Ja som ju 

zažil. Od 7-mich, 8-mich rokov som hral basketbal. Tak jak pán primátor hovorí, že na 2 roky 

som chodil na Pionierku, potom ďalšie roky na banícke učilište ku iným trénerom. Každý tréner 

niečo do toho dal, nejakou formou formoval osobnosť, bol systém, bol poriadok a vedeli ste, že 

kde postupujete ďalej, kde dôjdete. Ako vtedy boli mladší žiaci, starší žiaci, mladší dorast, starší 

dorast. Teraz sa to ináč volá, ale tá pyramída tu bola. A ten basketbal fungoval. Hej na tomto 

pracuje aj pán primátor na futbale. V basketbale sa to rozpadlo. A určite to stojí za to sa nad 

týmto minimálne aspoň zamyslieť. Pán kolega premostím teraz tam, že, že popierate vlastne 

povesť o Svätoplukových prútoch tým pádom hej. Tak iba trošku. Keď, keď, keď sa nespoja tie 

družstvá, alebo keď, keď nie sú, keď sa nebavíme o tých pomyselných Svätoplukových prútoch, 

tak tie výrazné výsledky sa dosiahnuť nedá. A konkurencia je dobrá, ale nie vo všetkom. Keď 

si všimnete, vy ste pravičiar a tak isto to vidno v tej politike. Keď tá politika pravicová je strašne 

roztrieštená, tak vidíte výsledok. Nebudem ho komentovať. Takže toto je presne podľa mňa 

niečo podobné v športe. Že keď to je extrémne  roztrieštené, je to kontraproduktívne. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. S faktickou pán poslanec Breuer nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Zoltán Breuer 

Ešte ku tej pyramíde pomyselnej v tom basketbale, alebo v športoch. Ani jeden z tých klubov, 

čo sú v Rožňave, basketbalových nemá šancu hlavne, jak to mám povedať, zastrešiť tých 

trénerov, lebo všetci bojujú s tým, že majú málo trénerov. Keby to spojili v pohode vyskladajú 

tú pyramídu. Ale bojujú s tým všetci, že majú po 3, 4 trénerov a to je bez šance. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prerozdelenie finančných prostriedkov 

z rozpočtu mesta Rožňava v roku 2024 pre športové kluby, OZ a RZ pri MŠ a ZŠ podľa 

predloženého návrhu (viď prílohu č. 1) 1vo výške 90 000 euro. Ukladá zverejniť prerozdelenie 

finančných dotácií na webovom sídle mesta a úradnej tabuli. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 10 Návrh na menovanie koordinátora Rožňavského 

mládežníckeho parlamentu 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave menuje Mgr. Dávida Vaška za koordinátora Rožňavského 

mládežníckeho parlamentu. Ukladá oznámiť znenie uznesenia MZ jednotlivým delegovaným 

zástupcom Rožňavského mládežníckeho parlamentu a školám na území mesta Rožňava. Prosím 

hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 
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Pristúpime k bodu rokovania č. 11 Návrh na zrušenie uznesenia MZ č. 87/2004 zo dňa 07. 04. 

2004 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja prečítam celé uznesenie komisie, ale v princípe tieto odporúčania komisie boli zapracované 

do návrhu uznesenia. Ale teda finančná komisia odporúča MZ schváliť po 1) zrušenie poplatku 

pri delegovanom sobáši v Sobášnej sieni v Rožňave počas celého roka 70 eur. Po 2) zrušenie 

poplatku za zvýšené výdavky v Sobášnej sieni na ulici Ak. Hronca v Rožňave počas 

vykurovacieho obdobia atď. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zrušenie uznesenia MZ č. 87/2004 zo dňa 07. 04. 2004 a to 

poplatok pri delegovanom sobáši v Sobášnej sieni v Rožňave počas celého roka 70 euro. 

Poplatok za zvýšené výdavky v Sobášnej sieni na ulici Ak. Hronca v Rožňave počas 

vykurovacieho obdobia (cca od 15.10. do 15. 04.) pre snúbencov, ktorí patria do Matričného 

obvodu Rožňava 20,- € / obrad. Ukladá zrušenie poplatkov zverejniť na webovom sídle mesta 

Rožňava. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k č. 12 majetkoprávne záležitosti 

K bodu rokovania č. 12/1 JUDr. Beáta Benczeová, Cesta Pod Hradovou 12, Košice-Sever - 

zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. S faktickou pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Dobrý deň prajem. Komisia výstavby doporučila MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja 

pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru pridája pozemku mesta 

a odporúča teda predajnú cenu 25 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta v k. ú. 

Rožňava, parc. č. KN C 2081/222 záhrada s výmerou 6 m2 zapísaného na LV č. 3001 pre JUDr. 

Beátu Benczeovú bytom Cesta Pod Hradnou, Hradou, Hradovou, pardon, 12, Košice-Sever 

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa 

§ 9, 10 ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta za cenu 25 euro za m2. 

Všetky náklady súvisiace s predmetným predajom bude znášať kupujúca. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 12/2 Erika Öhlslägerová a Mária Öhlslägerová Ul. Ernesta Rótha 

18, Rožňava - zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. S faktickou pán poslanec Kelecsényi. 
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p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta 

a odporúča MZ predajnú cenu 25 eur za m2.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta v k. ú. 

Rožňava zapísaného na LV č. 4493, časť z parc. č. KN E 2474/1 ostatná plocha s výmerou 

spresnenou geometrickým plánom cca 10 m2 pre Eriku Öhlslägerovú a Máriu Öhlslägerovú obe 

bytom Ul. Ernesta Rótha č. 18, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb., z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 10 ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s 

majetkom mesta za cenu 25 euro za m2. Všetky náklady súvisiace s predmetným predajom budú 

znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 12/3 Ján Oprondek a manželka Alena Oprondeková, Jarná 20, 

Rožňava - zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaju, predaja majetku mesta 

a odporúča predajnú cenu 25 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta v k. ú. 

Rožňava, parc. č. KN C 2081/221 záhrada s výmerou 14 m2 zapísaného na LV č. 3001 pre Jána 

Oprondeka a manž. Alenu Oprondekovú bytom Jarná 20, Rožňava podľa § 9a ods. 15 písm. f) 

zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 10 ods. 11 písm. a) a h) 

Zásad hospodárenia s majetkom mesta za cenu 25 met, euro za m2. Všetky náklady súvisiace 

s predmetným predajom budú znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 10, proti 0, zdržalo sa 0. 

 

Bc. Veronika Strinková, Budovateľská, pardon, k bodu rokovania č. 12/4 Bc. Veronika 

Strinková, Budovateľská 646/13, Rožňava - zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi. 
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p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku a to tak, a by sa 

zachoval existujúci strom, ktorý sa nachádza vedľa parcely, ktorá žiadateľka žiada o odpredaj. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta. Komisia 

sa stotožnila s názorom komisie výstavby teda aby ten, to zalomenie toho pozemku bolo tak, 

aby ten strom ostal na pozemku mesta a odporúča MZ cenu 25 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja sa len chcem opýtať, aby, aby to nebolo dajaké, v konečnom dôsledku dajaké úsmevné, lebo 

ten strom, alebo ten koreňový systém jak tam je napísané, porušenie koreňového systému sa asi 

ťažko dá zadefinovať. Aby to nakoniec nebolo úsmevné tá hranica toho pozemku. Či by sme to 

nemohli dajakou formou preformulovať, že v prípade dajakej výstavby, oplotenia alebo 

niečoho podobného, že vlastne sa zachová ten existujúci strom. Ale, ale kresliť líniu pozemku 

by som, keby som mohol dať návrh, že nech línia pozemku zostane priama a, a obmedzenia 

aby sa sťahovali na prípadné ostatné zásahy pri plote alebo hoci, hocičom inom. Ale asi by som 

tú líniu pozemku nemenil podľa koreňového systému, alebo podľa stromu, keby som mohol 

navrhnúť. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán zástupca nech sa páči.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Tam tá línia je tak, že v podstate to ukončenie na strane, kde sú garáže, tak tam je otázne či 

ťaháme do rohu, alebo či ťaháme k prednej strane tých garáží. Keď ťaháme oplotenie a líniu 

ťaháme smerom ku rohu, tak tá línia je celkom logická. Vyšla nám to, aj celej komisii výstavby. 

A takým spôsobom sa vyhneme tomu stromu. V prípade, keby sme ju dopredu ťahali. Tak 

presne cez stred stromu nám ide línia oplotenia. To znamená, že oplotenie by nebolo možné 

rovno ťahať vôbec. A je to vzrastlý strom, ktorý má priemer, môj odhad je okolo 50 cm. Čiže, 

čiže naozaj to oplotenie keď my budeme ťahať do toho rohu tak, ako sme sa obidve komisie 

zhodli na tom, tak v podstate sa tomu stromu vyhneme a bude to mať aj logické zakončenie 

celá tá línia.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Dáme pozmeňujúci návrh pán poslanec Balázs? Alebo?  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Je to zámer, odsúhlasme ho a prípadne nech sa na to pozrie... Áno alebo, alebo urbanista mesta 

alebo nech sa na to pozrie a nech sa urobí rozhodnutie, ale schváľme to áno. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku 

mesta v k. ú. Rožňava, časť s výmerou spresnenou geometrickým plánom z parc. č. KN C 

1773/1 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 13 719 m2 pre Bc. Veroniku Strinkovú, bytom 

Budovateľská 13, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za 

cenu 25 euro za m2. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Prosím 

hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/5 Peter Škriba, Nadabula 65, Rožňava - zverejnenie zámeru 

priameho predaja pozemkov mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec, pán Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavba nedoporúča priamy odpredaj predmetného pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia sa stotožnila s názorom komisie výstavby a neodporúča MZ schváliť 

zverejnenie zámeru priameho predaja pozemkov mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru priameho predaja 

pozemkov mesta v k. ú. Nadabula, zapísaných na LV č. 2475, parc. č. KN E 175/1 zastavaná 

plocha a nádvorie s výmerou 13 m2 a parc. č. KN E 1084/208 vodná plocha s výmerou 37 m2, 

podľa § 9a ods. 1 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu najmenej vo výške podľa znaleckého 

posudku. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Záujemcovia o predaj 

predmetných pozemkov môžu predkladať svoje cenové ponuky v lehote do 30 dní od dátumu 

zverejnenia zámeru priameho predaja pozemkov. Prosím hlasujme. 

Za 0, proti 9-ti, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

K bodu rokovania č. 12/6 Dušan Šurina a manželka Zuzana Šurinová, Košická 43, Rožňava 

Fares Abdulkarim a manželka Mária Abdulkarimová, Košická 43, Rožňava - zverejnenie 

zámeru zámeny pozemkov v k. ú. Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru zámeny pozemkov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  
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Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru zámeny nehnuteľností, ktoré sú 

uvedené v návrhu uznesenia s tým, že vypracovanie znaleckého posudku uhradia žiadatelia, 

náklady za vklad do katastra nehnuteľností sa uhradia spoločne. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru zámeny 

nasledovných nehnuteľností v k. ú. Rožňava pozemok zapísaný na LV č. 313, parc. č. KN C 

875/668 zast. plocha s výmerou 37 m2 pripadne v prospech mesta Rožňava v cene podľa 

znaleckého posudku a pozemok zapísaný na LV č. 3001, parc. č. KN C875/173 zast.plocha s 

výmerou 91 m2 pripadne v prospech Dušana Šurinu a manž. Zuzany Šurinovej a Fares 

Abdulkarim a manž. Márii Abdulkarimovej, všetci bytom Košická č.43, Rožňava, v cene podľa 

znaleckého posudku podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa podľa § 10 ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta.  

Vypracovanie znaleckého posudku uhradia žiadatelia a náklady za vklad do katastra 

nehnuteľností sa uhradia spoločne. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/7 Gabriel Marcinek a manž. Irena Marcineková, Letná 12, 

Rožňava - prenájom pozemku mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť prenájom pozemku mesta v k. ú. Rožňava, parc. číslo 

KN C 2071/11 zastavaná plocha, plocha nádvoria 18m2 zapísaného na LV 3001 pre Gabriela 

Marcineka a manželku Irenu Marcinekovú, bytom Letná 12, Rožňava a osloviť žiadateľov 

o možnosť predlože...preloženia predmetnej garáže na iný pozemok mesta v predmetnej 

lokalite mesta a v tomto prípade Komisia výstavby, územného plánovania, životného prostredia 

a miestnych komunikácií odporúča zverejnenie zámeru predaja predmetného pozemku. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte poprosím s faktickou poznámkou pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
O tom chce pán zástupca, že či náhodou neprebehli dajaké jednania a či dajaký pokrok nebol. 

Lebo vlastne tam zasahuje tento pozemok do dajakého pomyselného predĺženého chodníka. 

Buď taký dobrý. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak poprosím pána zástupcu. Nech sa páči, keď mi dovolí pán poslanec Kuhn predbehnúť. 

Dobre. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Takže v tomto prípade aj komisia výstavby aj komisia finančná 

odporúčali 2 alternatívy. Žiadatelia žiadali síce o odpredaj pozemku, ale komisia výstavby, 

keďže tam je možná budúca línia chodníka na ulici Vajanského áno odpredaj v prípade, že by 

si posunuli túto garáž. V prípade, že by si neposunuli garáž, navrhovala alternatívu prenájom 

s tým, že v budúcnosti keby išlo o výstavbu tohto, tejto komunikácie, tohto chodníka, tak by 

bolo potrebné túto garáž posunúť ďalej. My sme oslovili vlastne žiadateľov s tým, že sme im 
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ponúkli tieto 2 alternatívy. Žiadatelia prejavili tým pádom záujem len o ten prenájom. Nie 

o posunutie a predaj. Takže preto je aj takýmto spôsobom pripravený materiál. Čiže teraz 

budeme jednať v podstate o prenájme. V prípade, že by sme do budúcna túto, tento chodník 

potom riešili na ulici Vajanského, v takom prípade budeme už s aktuálnymi majiteľmi jednať 

o prípadnom posunutí. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za vysvetlenie. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja tým pádom prečítam len tú relevantnú časť uznesenia finančnej komisie. Finančná komisia 

sa stotožňuje s komisiou výstavby a teda primárne, primárne odporúčala prenájom pozemku 

mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečí...uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom pozemku mesta v k. ú. 

Rožňava, parc. č. KN C 2071/11 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 18 m2, zapísaného na 

LV 3001, pre Gabriela Marcineka a manželku Irenu Marcinekovú, bytom Letná 12, Rožňava, 

podľa § 9aa ods. 2 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu podľa Zásad pre určovanie výšky 

nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta 

v sume 4,51 euro za m2 za rok, spolu vo výške 81euro za rok. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanrc. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 12/8 Petra Kristanová, Petzvalova 21/61 Košice – Západ - kúpa 

podielu k pozemkom do majetku mesta 

Prosím otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť odkúpenie predmetného podielu k pozemkom do 

majetku mesta Rožňava. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť odkúpenie podielu k pozemkom do majetku mesta. 

A odporúča MZ kúpnu cenu vo výške 14 eur za m2. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Chcem sa iba opýtať či, keďže už sme vlastníkom ¾ podielov na týchto 

pozemkoch, či je ozaj nutnosť, aby sme za túto cenu kupovali aj zvyšnú ¼-nu. Pýtam sa preto, 

lebo akože nie je tam priama úmera, ale keď sme ochotní dať 14 eur za ¼ toho pozemku, tak si 

hodnotíme ten pozemok celkom dosť. Či potom aj ostatné prípady, keď niekto bude chcieť 

predávať pozemky pod komunikáciami, či potom nebudú od nás pýtať za 100%-tné podiely cez 

50 eur za m2. Či je ozaj potrebné, keď máme tie ¾, aby sme v tomto čase kupovali aj tú zvyšnú 

¼-nu. Podľa mňa momentálne nás to nejak netlačí. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Finančná komisia vyjadrí sa? Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Možnože po tom ďalšom kroku budeme musieť za tieto pozemky platiť nájomnie? Keď, keď 

nebudeme ich chcieť kúpiť. Takže tu treba zvážiť, či to chcem.... Prosím? No tak sám sebe nie, 

ale za tú 1/4-tinu. Za tú ¼-tinu. Nechal by som si to vysvetliť či áno, či nie, ale keď, keď áno, 

tak by som bol skôr za kúpu. Ale zvážme, že za akú cenu samozrejme. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. No ideme kúpiť tú ¼-tinu toho podielu. Čiže z toho, z tej 

plochy ¼-tinu a tá ¼-tina proste za m2 14 eur. 14 eur nie je z, nie je z 596 m2, ale z ¼ tých 596. 

A to je cena, za ktorú sme odkupovali pozemky pod, pod komunikáciami. Teraz je akurát 

rozdiel v tom, že, že hej že tam máme istý podiel. Ale teda ten štvrtinový podiel z tých 596 m2 

to sa odkúpi za cenu 14 eur za m2.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme. Ešte poprosím pána zástupcu na dovysvetlenie, keď môžem. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem. Máme tu pozemok o výmere 596 m2 a 439 m2, ktoré spočítame. Toto je celková 

výmera pozemkov. A my v podstate ideme zaplatiť 14 eur za ¼-tinu z toho. To činí 3 622. Keď 

si to dáme do kalkulačky, tak my platíme vlastne len za ¼-tinu, za nejakých 260 zhruba m2. 

Keď som to správne prepočítal teraz. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja len. Pochopil som pána poslanca Bolačeka teraz, lebo mne sa zdá, že pred 2 rokmi sme 

kupovali za 11 celá niečo a teraz sme už na dajakých 14 euro. Ale si myslím, že finančná 

komisia to dajak zohľadnila, že je tam. Dobre. Takže dobre. Lebo išla aj cena. Aj u nás sme, aj 

my sme zvyšovali o 10% aj nákup. Dobre. Súhlasí to. Nech sa páči pani magistra. 

 

p. Mgr. Katarína Štefániková 

Dobrý deň páni poslanci aj všetci prítomní. Ja by som chcela upresniť tam bol návrh na odpredaj 

na teda kúpu tej ¼-tiny z toho dôvodu, aby mohlo nastať majetkoprávne vysporiadanie tých 

okolitých pozemkov. Takže tam časť toho sa bude aj tak predávať tým, tým jednotlivým 

vlastníkom okolitých nehnuteľností, ktorí tam užívajú kúsok cesty a toto vychádzalo ako 

najjednoduchšie riešenie. Takže z tohto dôvodu. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za vysvetlenie. Vypneme alebo? S faktickou pán poslanec Bolaček nech sa 

páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ja to samozrejme chápem. Ďakujem za dovysvetlenie, lebo tá informácia, že sa tie pozemky po 

vysporiadaní budú ďalej s nimi pracovať, tak to je dôležitá informácia. Čo sa týka pán zástupca 

čo si povedal, to nie je celkom tak. To sa nedá deliť, že keď máš 1 000 m2 a kupuješ si podiel 

1/4 , že je to ¼ z 1 000 m. Nie. Ty si kupuješ podiel ¼ ku 1 000 m. To vždy tak ostane. Ja som 

len tú cenu namietal hej. Keď samozrejme je to zámer zatiaľ ja som za. Len si myslím, že tá 

cena by mohla byť aj nižšia. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Chápem aj to, čo hovorí kolega Bolaček. Ale pre mňa by bolo dosť podstatné koľko sme 

kupovali podobné pozemky. A keď sme kupovali za tú istú cenu, alebo za veľmi, veľmi 

podobnú, tak, tak je to súčasť vysporiadavania našich pozemkov tak budem hlasovať za. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No pri tej cene sme vychádzali vlastne z informácií za koľko sme v poslednom období. Lebo 

to, že pred 2 rokmi sa nám podarilo kúpiť za takú cenu, len ceny pozemkov išli hore, aj iné 

ceny. Čiže, čiže toto je tá suma v podstate naposledy čo sme kupovali nejaké väčšie pozemky 

tak, takže preto sme to dali na túto úroveň. A teda hej otázka je, že jak sa to naformuluje, 

naformuluje v zmluve a právne, ale ten, ten výpočet myslím sedí tých 3 622, že teda tých 14 

eur je za m2 ten štvrtinový podiel hej nie z tej celej plochy. To som zabudol, pretože tam bolo, 

sú 2 pozemky 596, 596 a 439. Ale teda to nejdeme kúpiť, že ten štvrtinový podiel v 1 000 m2 

za 14 eur. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Myslím, že práve na ostatnom zastupiteľstve sme na tuším Páterovej ulici kupovali za 14 eur 

za m2 a keď si to prepočítame, tak pri tých tisíc zhruba 40-tich metroch vychádza jednotková 

cena za štvrtinový podiel v m2 3,50. Čiže krát 4 to je tých 14 eur. Žiadatelia žiadali 15, ale v 

podstate tým, že sme minule predávali za 14, tak sme túto cenu navrhli na 14 na finančnej 

komisii. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. No presne to som sa chcel spýtať. Lebo jasné za 14 eur kúpiť 100%-tný podiel je 

niečo iné ako za 14 eur kúpiť štvrtinový podiel. Takže teraz budeme kupovať za štvrtinovú cenu 

z tých 14-tich eur, alebo budeme za 14 eur ako tu stojí? Lebo tu stojí 14 eur za štvrtinový podiel. 

Lebo my nejdeme kupovať m2. My môžeme kúpiť len podiel zo zákona. My nejdeme deliť tú 

parcelu.  

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Balázs nech sa páči. Ja som sa zamotal už. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
V konečnom dôsledku kupujeme štvrtinový podiel, ale tú štvrtinu je predelená m2. V konečnom 

dôsledku budeme 1:1 vlastníkmi celého pozemku, keď toto odkúpime. Takže môžeme to 

sprava, zľava násobiť, ale záver je rovnaký.  
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p. primátor Michal Domik 

Je tam 14 euro, vyjde to na m. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Hej 14 eur za m2.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tak, tak. Dobre. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje odkúpenie podielu k pozemkom do 

majetku mesta v k. ú. Rožňava, spoluvlastnícky podiel vo výške 1/4 k parc. č. KN E 1846/13 

orná pôda s celkovou výmerou 596 m2 a parc.č.KN E 1846/122 orná pôda s výmerou 439 m2, 

zapísaných na LV č. 4743 od Petry Kristanovej bytom Petzvalova 21/61, Košice - Západ 6, za 

kúpnu cenu vo výške 14euro za m2, t. j za 3 622,50 euro. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/9 Peter Vnenčák a manželka JUDr. Martina Vnenčáková, 

Betliarská 88/11, Rožňava - zámena pozemkov v k. ú. Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zámenu nasledovných nehnuteľností tak, ako je to 

uvedené v návrhu uznesenia s tým, že komisia navrhla pre, pre zápočet použiť jednotkovú cenu 

25 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zámenu nasledovných nehnuteľností v 

k. ú. Rožňava novovytvorená parcela, parc. č. KN C 544/7 zast. plocha s výmerou 17 m2, ktorá 

je odčlenená z parc. č. KN C 544/2 zast. plocha s výmerou 742 m2 zapísanej na LV č. 1562 

podľa geometrického plánu úradne overeného Ing. Katarínou Pakanovou dňa 12. 12. 2023 pod 

číslom 433/2023 pripadne v prospech mesta Rožňava v cene 25 euro za m2 a diel 1 s výmerou 

1 m2 od parcely parc. č. KN C 2427/1 zast. plocha s výmerou 6935 m2 zapísanej na LV č. 4493, 

ktorý bude pričlenený k parcele parc. č. KN C 544/2 a diel 2 s výmerou 16 m2 od parcely parc. 

č. KN C 2427/1 zast. Plocha s výmerou 6935 m2 zapísanej na LV č. 4493, ktorý bude pričlenený 

k novovytvorenej parcely, parcele parc. č. KN C 544/6 podľa geometrického plánu úradne 

overeného Ing. Katarínou Pakanovou dňa 12. 12. 2023 pod číslom 433/2023 pripadnú 

v prospech Petra Vnenčáka a manž. JUDr. Martiny Vnenčákovej obaja bytom Betliarska 88/11 

Rožňava, v cene 25euro za m2 podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb., dôvodu hodného 

osobitného zreteľa podľa § 10 ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta. 

Vypracovanie geometrického plánu a znaleckého posudku uhradia žiadatelia a náklady za vklad 

do katastra nehnuteľností sa uhradia spoločne. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/10 Predaj prebytočného majetku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila MZ schváliť predaj prebytočného majetku mesta a to formou 

obchodnej verejnej súťaže. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia tiež odporúča MZ schváliť predaj prebytočného majetku mesta ako je to 

uvedené v návrhu uznesenia formou obchodnej verejnej súťaže. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Podľa materiálu je tam na tom pozemku ešte vecné bremeno právo 

prechodu. Ťažko sa to z mapy, z katastrálnej mapy dá vyčítať, ale podľa toho, čo tam vidím, už 

majiteľ susednej nehnuteľnosti má, alebo neviem, či aj v minulosti mal, ale vyzerá to tak, že 

má prechod cez vlastný pozemok. Či by sme nechceli, alebo neskúsili toto vecné bremeno 

zrušiť a tým zvýšime možnú budúcu hodnotu toho majetku pred predajom. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím pani Mgr. Katarínu Štefánikovú. Poprosím zap.. Skúste pána 

Halyáka, lebo predtým išlo cez pána Halyáka. Halyák bol. Teraz je Švedová, Štefániková. 

Poprosím dajaký vedľajší. Predtým to vypísalo, že pán Halyák. 

 

p. Mgr. Katarína Štefániková 

Ďakujem za slovo. Áno vieme o tom práve prechodu. Pani doktorka Vnenčáková má 

splnomocnenie na riešenie tejto situácie. Dostaneme oficiálne vyjadrenie. Vraj toto vecné 

bremeno je využívané tým, tým v koho prospech je zriadené. Takže uvidíme.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za dovysvetlenie. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj nasledovného prebytočného majetku mesta 

v k. ú. Rožňava budova na Ul. Čučmianskej dlhej č. 1622/15 v Rožňave, zapísaná na LV č. 

6113 a pozemky, parc. č. KN C 116/1 zastavané plochy a nádvoria s výmerou 250 m2, parc. č. 

KN C 116/4 zastavané plochy a nádvoria s výmerou 41 m2, parc. č. KN C 116/5 zastavané 

plochy a nádvoria s výmerou 168 m2 a parc. č. KN C 116/6 zastavané plochy a nádvoria s 

výmerou 109 m2 zapísané na LV č. 3001 formou obchodnej verejnej súťaže. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 12/11 Správa z vykonania inventarizácie za rok 2023 

Otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ako predseda ústrednej inventarizačnej komisie sa chcem poďakovať všetkým zamestnancom 

mesta, ktorí sa podieľali na zabezpečení inventarizácie a verím, že aj do budúcna budeme takto 

dobre spolupracovať. Ďakujem všetkým veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakuje. Sa pripájam aj ja. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ Správu o vykonanej inventarizácii majetku a záväzkov, 

rozdielu majetku a záväzkov v roku 2023 zobrať na vedomie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie správu o vykonanej 

inventarizácii majetku a záväzkov, rozdielu majetku a záväzkov v roku 2023. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 12/12 Doplnenie uznesenia MZ č. 143/2020 zo dňa 19. 11. 2020 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Attila ty sa neprihlásiš? Môžem začať ja. Finančná komisia sa stotožnila s názorom komisie 

výstavby, ktorý sa zatiaľ nepočuli a odporúča MZ schváliť doplnenie uznesenia tak, ako je to 

uvedené v návrhu uznesenia. Čiže doplnenie je a v prospech správcov inžinierskych sietí. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Komisia výstavby? Taktiež je stotožnená. Dobre. Nikto sa nehlási do diskusie. 

Uzatváram, uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Rožňave schvaľuje doplnenie uznesenia MZ č. 143/2020 zo dňa 19. 11. 2020, ktorým bolo 

schválené bezodplatné zriadenie vecného bremena v prospech členov združenia SMP Rožňava 

Nova s tým, že sa v časti oprávnených z vecného bremena doplní text „a v prospech správcov 

inžinierskych sietí“. Ostatné znenie uznesenia ostáva nezmenené. Ukladá zabezpečiť uzavretie 

zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 13 Vyhodnotenie činnosti a hospodárenia Mestského televízneho 

štúdia s. r. o. Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ zobrať vyhodnotenie činnosti a hospodárenia Mestského 

televízneho štúdia s. r. o. Rožňava na vedomie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Áno? Dobre. Nech a páči 

pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja viem, že už sme myšlienkami na obede, ale teda dovolím si, dovolím si povedať, že na 

finančnej komisii sme ocenili činnosť televízneho štúdia. Najmä to, že sa darí rozširovať počet 

vysielateľov a rokuje sa s ďalšími, čo by znamenalo, že sa to podarí dotiahnuť do konca, čomu 

verím, že by v podstate ktokoľvek v Rožňave bez ohľadu na to, že ako má, má pripojenie na 

káblovú televíziu, tak  by mohol sledovať vysielanie televízie. Takže po, po rokoch keď sme 

väčšinou, alebo teda mali vždycky nejaké pripomienky, výhrady k činnosti...... tak netvrdím, 

že, že je to úplne dokonalé, perfektné ale, ale minimálne teda finančná komisia vyjadrila 

spokojnosť s činnosťou. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Samozrejme aj my sa pripájame a sme vďační pani štatutárke, že tá televízia 

teraz fičí na 100%. Ja si myslím, z mojej strany je dosť aj známe, že majú veľký dosah, pracujú 

na informovaní našich občanov myslím, že naplno. Takže celému kolektívu a samozrejme aj 

pani štatutárke ďakujeme za jej odvedenú prácu. Pán poslanec Kuhn ešte raz.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ešte, ešte som zabudol na jednu vec. Aj, aj vlastne v súvislosti s rožňavskou televíziou sme sa 

rozprávali o rozpočte. To je vlastne doplnenie tej témy, ktorá tu dnes zaznela. Aj, aj ani ten 

rozpočet rožňavskej televízie nie je dostatočný, ale tiež teda sa zakrývame takou prikrývkou, 

akú veľkú máme. Ale tiež do budúcna ak chceme aby, aby bolo pokrytých viac akcií, aby, aby 

proste bolo lepšie spravodajstvo, lepšie pokryté akcie v Rožňave tak bude potrebné aj na toto 

nájsť peniaze. Lebo teda z toho rozpočtu, ktorý majú akože idú naozaj na 120%. Takže to len 

tak hej, že. Je, je veľa vecí na ktoré by sme chceli dať viac peňazí, ale teda zatiaľ nemáme. 

Dúfam, že v budúcnosti budeme mať, aby sme mohli aj rožňavskej televízii pridať. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Niekto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu.  Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Vyhodnotenie činnosti 

a hospodárenia Mestského televízneho štúdia s.r.o. Rožňava. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 14 Výsledky hospodárenia Mestských lesov Rožňava s.r.o, za 

rok 2023 

Otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

To sú výsledky hospodárenia. Takže ja len malá, malý pozmeňujúci návrh ku kryciemu listu. 

Bolo to prerokované vo finančnej komisie 25. 04. ale nie 2023 ale 2024. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja mám takú drobnú otázku, alebo pripomienku na pani Leskovjanskú, že tuná je v návrhu 

materiáli, že komisia finančná berie na vedomie výsledky hospodárenia, ale ja si tak pamätám, 

že sme mali uznesenie, že finančná komisia odporúča MZ zobrať teda výsledky hospodárenia 

mestských lesov na vedomie. Dobre si to pamätám? Dobre. Akože chybička se vloudila. Akože 

nič hrozné sa nestalo, len  aby, aby to bolo jasné. Čiže finančná komisia odporúča mestu, MZ 

zobrať výsledky hospodárenia na vedomie. A ja ešte aby som sa teda 2 krát neprihlasoval tak 

využijem to, že ja som aj člen dozornej rady mestských lesov a teda sme spokojní s tým, ako 

mestské lesy minulý rok hospodárilo, aký, aký výsledok sa podarilo dosiahnuť. Nemožno 

očakávať, že každý rok budú takéto, takéto výsledky lebo to závisí od toho, že aké sú, aj aký, 

aký typ, neviem, či sa správne vyjadrujem, aký typ dreva sa ťaží, alebo, alebo aký typ stromov. 

A potom to závisí veľa od trhových cien. Minulý rok tie ceny boli na celkom slušnej úrovni. 

Tento rok tie ceny trochu klesajú. Takže je možné, že tento rok ten výsledok nebude až taký, 

taký skvelý a, ale teda za minulí rok mestské lesy do rozpočtu prispeli veľmi slušnou sumou. 

Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak keď môžem tak isto aj vyzdvihnúť prácu pána Ing. Hudačeka, pána 

riaditeľa aj celého kolektívu. Chceme sa poďakovať za enormne veľmi dobré výsledky aj 

v ťažbe aj čo sa týka toho, že sa držíme ešte stále nie pri tých 100%-tách ťažby, ale ešte vieme 

aj, aj z malého množstva dreva vyťažiť dosť veľa financií pre mesto a samozrejme aj vďaka 

tomu sme mohli obnoviť cestu na Gulyapalag. Takže ďakujeme ešte raz veľmi pekne. Pán 

poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem. Nadviažem na teba pán primátor. Ja toto myslím že treba zdôrazňovať, lebo viem, že 

v Rožňave je dosť taká kritika, že sa, že sa rúbu lesy hlava, nehlava. To sa netýka Mestských 

lesov Rožňava. Nejdeme, nejdeme na tých 100% čo by sme mohli vyťažiť, čo nám štát a lesný 

plán umožňuje. Takže, takže snažíme sa tak, aby teda aj mesto zarobilo, ale, ale naozaj 

v mestských lesoch sa nerúbe hlava, nehlava. Nejdeme na 100%. Snažíme sa aby teda aj 

o budúcich rokov bolo dosť lesov nielen na, na ďalšiu ťažbu, ale aby, aby aj tie lesy boli také, 

že sa môžu používať ako prímestská rekreačná zóna. Čiže tieto kde sa tak divoko rúbalo na 

okolí, no to neboli mestské lesy v Rožňave. Len pre občanov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Aj ja na dovysvetlenie, že nielenže mesto zarobilo, ale dávame aj dosť 

enormné, veľké peniaze na to na obnovu lesného porastu. Takže určite aj na sadenice aj takto 

ide to takto ďalej. Takže ďakujeme pekne. Pán zástupca. Uhm. Dobre. Takže nikto sa nehlási 

do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána zástupcu o pozmeňujúci návrh. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Tak poprosím upraviť dátum na krycom liste na 25. 04. 2024 zasadnutie 

komisie finančnej a aj uznesenie komisie finančnej, podnikateľskej upraviť komisia odporúča 

MZ zobrať výsledky hospodárenia Mestských lesov Rožňava s.r.o. za rok 2023 na vedomie. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Výsledky 

hospodárenia Mestských lesov  Rožňava s.r.o za rok 2023. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 15 Návrh prerozdelenia zisku Mestských lesov Rožňava s.r.o , 

za rok 2023 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Dobre tak ako člen dozornej rady mestských lesov najprv teda spomeniem to, že dozorná rada 

navrhla prerozdeliť zisk, ktorý bol vo výške 56 084, 92 tak, že 52 tisíc by išli ako dividendy 

mestu a 4 tisíc eur, 4 084,92 by šlo ako prídel do SF mestských lesov s.r.o. A teraz ako predseda 

finančnej komisie skonštatujem, že finančná komisia odporúča MZ schváliť prerozdelenie 

zisku Mestských lesov Rožňava s.r.o. za rok 2023 tak ako je to navrhnuté v návrhu uznesenia. 

Teda podľa odporúčania dozornej rady. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Návrh prerozdelenia zisku Mestských 

lesov Rožňava s.r.o, za rok 2023. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 16 Plán hospodárenia Mestských lesov Rožňava s.r.o. na rok 2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Takže finančná komisia odporúča MZ schváliť plán hospodárenia Mestských lesov Rožňava 

s.r.o. na rok 2024. A ja teda len, len znova zdôrazním, možnože niekomu s tým budem liezť na 

nervy, ale ja len zdôrazním, že, že aj v ďalšom v tomto roku neplánujeme ísť na 100% toho, čo  

nám štát umožňuje ťažiť. Takže, takže správame sa zodpovedne. Hej situácia by sa mohla 

zmeniť keby nejaká nedajbože kalamita vypukla. Ale teda plán, teda to maximum ktoré máme, 

je 10 tisíc m3 dreva, čo by sme mohli a, a plán je 8 tisíc m3 dreva. Čiže, čiže len na 80%. takže 

naozaj myslím, že sa správame zodpovedne k mestským lesom. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja sa len pripájam do radu osôb, ktoré chvália pána riaditeľa mestských lesov. Tak, tak to číslo 

jak tu je naplánovaných tých 200 tisíc eur nájomné, ktoré ako je tu uvedené, je najvyššie za 

posledné roky. Je odvážne číslo. Popri tom, že vlastne ťažba z tých 10 tisíc sa znižuje na 8 tisíc, 

ako tu už odznelo, ceny niektorých sortimentov padajú. Naozaj  bude potrebné, tak jak kolega 

Kuhn povedal zvážiť, že do jakého druhu drevín sa pustiť. Samozrejme kým to zákon 

umožňuje, kým to nie sú kalamity. Takže držím palce. Plány sú, plány sú vysoké a držím palce, 

aby sa ich podarilo splniť. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Plán hospodárenia Mestských lesov 

Rožňava s.r.o, na rok 2024. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalším bodom zasadnutia dnešného MZ sú Podnety pre pani hlavnú kontrolórku 

Nech sa páči páni poslanci otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Ďakujeme veľmi pekne. 

Uzatváram diskusiu.  

 

Posledným bodom dnešného MZ je Diskusia 

Nech sa páči otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem pán primátor. Ak mi dovolíte páni kolegovia ešte jednu otázku informatívnu. Ako na 

tom stojíme s parkovaním na Juhu. Vyznačovaním parkovacích miest, aké sú termíny. Či sa 

nejak hýbeme, alebo.... Chýba mi táto informácia samozrejme niečo sa deje, ale trošku keby ste 

nám ozrejmili ako na tom stojíme časovo. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím pána riaditeľa technických služieb. 

 

p. riaditeľ PaedDr. Mikuláš Gregor, MPH 

Dobrý deň prajem. Takže z pozície technických služieb sme pripravení v priebehu tohto 

mesiaca začať s vodorovnými dopravnými značeniami, ktoré by mali byť na sídlisku Juh. 

A následne akonáhle budú vysúťažené dopravné značenia sa budú osadzovať stĺpy a dopravné 

značky v priebehu tohto roka. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Môžem k tomu trošku len dodať, že trošku to zdržanie určite nie je z našej 

strany, ale z dopravného inšpektorátu sme potrebovali súhlas. Takže už pred 2 týždňami prišiel 

súhlas, takže sme hneď zadali túto požiadavku, aby sme pokročili aj v tejto téme. Pán poslanec 

Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
...čo sa týka toho vyhradeného parkovania, či v tom v akom štádiu stojíme. Spolu hej? 

 

p. primátor Michal Domik 

Toto je spolu. Spolu a s tým, že máme prvých 200 záujemcov. Keď toto naplníme, tieto miesta 

a tieto požiadavky tak otvoríme ešte tú, lebo máme ďalších záujemcov, ktorí by chceli mať toto 

vyhradené parkovisko. Pán zástup...pán zástupca ešte dodá podrobnosti. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Podrobnosť akurát tú, že aj to zdržanie bolo, že bolo potrebné tie projekty prepracovať, aby tam 

bolo už zapracované aj to vyhradené parkovanie a vlastne už aj so zapracovaným riadeným 

parkovaním to išlo na dopravný inšpektorát, ktorý to schválil a už boli materiály vlastne celý 

projekt posunutý na technické služby.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Na začiatku dnešného zastupiteľstva som spomínal kultúrnu pamiatku 

husitskej pevnosti, ktorej strecha je vo veľmi zlom stave. Ale o zlom stave môžeme rozprávať 

aj u všetkých kultúrnych pamiatok mesta. Či sa týka súsošia Francišky, alebo sochy, alebo 

pamiatky na cintoríne Jelony Kóš, alebo, alebo taktiež čo sa týka, síce nepatrí to mestu, ale, ale 

naše mesto môže sa tým ako len pýšiť a námestie, s tými freskami na katolíckom čo to je ako 

len? Proste na sídle ako len katolíckej cirkvi na Betliarskej ulici. Vieme ktoré freska zo 

stredoveku ako len sú tam. Keď pozrieme, možnože naši potomkovia už nebudú môcť vidieť 

tieto freska. Preto dobre by bolo v budúcnosti viac sa venovať týmto pamiatkam, lebo keď už 

v predchádzajúcom období tu žijúci nám ich vybudovali, vytvorili a zanechali nám do opatery, 

tak najmä z mestského rozpočtu ako aj z iných zdrojov mali by sme vyčleniť viac finančných 

prostriedkov na opravu týchto pamiatok. Nebolo by pekné a dobré, keď by naši potomkovia 

mohli by radovať z ich videnia nie len z pohľadníc. Z predložených materiálov na dnešné 

rokovanie som vyčítal, že sa oplatí rozprávať o tých veciach, keď po februárovom 

zastupiteľstve pribudla vyššia suma na transparentný účet vytvorený na obnovu súsošia 

Francišky na Námestí baníkov. Ale už v marci a apríli chuť podpory danej veci sa nejak sklesla. 

Preto skúsme dať veci ešte väčšiu publicitu neustálou výzvou či už na prednej strane webovej 

strany mesta, alebo v Rožňavských novinách, alebo, alebo na iných na to určených miestach. 
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Dnes sme odsúhlasili porovnanie pozemkov na Košickej a Ulici kozmonautov. Keď už, keď už 

budú ako len vysporiadané tieto, tieto záležitosti, tak nebolo by od veci ďalej domyslieť nejak, 

nejak usporiadať ako len tú križovatku, čo vedie ako len hore na, na Košickú ale resp. na ulicu 

Štefánika. Lebo je tam veľmi nebezpečný prechod z jednej strany vyššie na, na Košickú ulicu. 

Alebo na, hej na Košickú ulicu. Čiže, čiže aj s tým, aj s tým by sme mohli ako len sa zaoberať. 

Hovorilo sa už nie raz o tomto, ale, ale keď je možnosti ako len pripravovať projektové 

dokumentácie, alebo nejaké, nejaké vízia, že jak, jak by sa dalo ako len vytvoriť už počítajúc 

aj so zastávkou autobusov, ktoré idú ako len z dedín od Košíc, aby trebárs mohli ako len ľudia 

vystupovať z autobusov, ktorí idú na Juh, alebo resp. na Podrákoš. Súčasne by som chcel 

odovzdať mestu a všetkým, ktorí pričinili o dobrú organizáciu konferencie celoslovenského, 

celoslovenského stretnutia  maďarských pedagógov. S pedagógmi s ktorými som rozprával tak 

veľmi dobrým dojmom odišli ako len z Rožňavy, že mesto pekne utvorilo, alebo vykosilo 

prostredie, kde chodievali. A taktiež by som chcel poďakovať pani hlavnej záhradkárky, že 

okolie sochy Sama Czabana tak pekne je vysadené s kvetmi. A samozrejme aj VPP-čkárom, 

ktorí sa postarali v sobotu aj v nedeľu o čistotu či námestia, alebo aj veľkého parku. Ďakujem 

pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Pripájame sa aj my s vďačnosťou. Ešte niekto do diskusie? Keď nie tak ja by 

som si zobral ak dovolíte páni poslanci, vážení prítomní o slovo. Tu by som možno odpovedal, 

že áno Franciška Andrássyová je vo veľmi biednom stave. Robíme všetko, samozrejme celý 

MsÚ pracuje na tom, hlavne na tom, aby sme nejaké peniaze zohnali z fondu na obnovu 

kultúrnych pamiatok. Máme taktiež aj tú zbierku, nasmerovali sme taktiež niektorých 

podnikateľov. Už by tam mali nejaké peniaze pribudnúť. Samozrejme aj z GastroFestu chceme 

niečo, že lebo je aj priorita pre nás obnova tejto pamiatky a tejto sochy, aby sme ju zachovali 

čo najďalej ešte aby nám zdobila centrum mesta. Ale z mojej strany ja by som veľmi chcel 

vyzdvihnúť a poďakovať všetkým, taká veľká obrovská vďačnosť, občanom, ktorí sa zapojili 

do veľkej brigády. Ale samozrejme bez toho, aby sa zapojili všetky organizácie by to nešlo. 

Takže z našich organizácií by som musel vyzdvihnúť a musím vyzdvihnúť odpadové služby, 

ktoré lietali s tými kontajnermi krížom-krážom. Chlapci prišli na to, že koľko veľa roboty je tu 

ešte. Samozrejme aj technické služby, celý MsÚ, zamestnancom mestských, mestského úradu, 

materské škôlky, základné školy a každá org... aj Actores som videl. Taktiež aj Actores sa 

zapojili. Ale tú najväčšiu vďaku musím fakt odovzdať tým, ktorí sú, organizácie, ktoré sú 

organizácie mimo nášho pôsobiska a to je úrad práce, nemocnica, policajti, správa ciest, stredné 

školy. Dúfam, že ako určite ešte viac, neziskové organizácie. Že vážne za jeden deň sme urobili 

takú prácu, čo si myslím, že ani za jeden rok na VPP-čkari by nedokázali a presne tam sme 

ukázali tú cestu, že keď sa spojíme a budeme držať spolu a zapálime sa pre jednu dobru vec, 

tak sa to dá. Takže naše mesto fakt veľmi a skrášlilo a je už oveľa krajšie ako bolo. A pevne 

verím, že aj do budúcnosti ešte bude nás ešte, ešte, ešte viac. Takže všetkým, všetkým veľká 

vďaka. Čo som ešte zabudol. Samozrejme teraz máme v sobotu, 11-teho máme vatru. Takže 

všetkých, aj milých občanov, aj vás všetkých srdečne na vatru pozývam. Pevne verím,  že bude 

aj zhora nám požehnané a budeme mať krásne počasie. Takže všetkých srdečne vás pozývam 

na našu vatru. Keď sa už nikto nehlási a dneska vidím, že ako som veľmi rád, že až tak rýchlo, 

si myslím, že skôr sme zastupiteľstvo také silné a tak dobre fungujeme, že o 11. 42 môžeme, 

keď je ten čas dobrý, tak vieme ukončiť zastupiteľstvo. Takže aj vám vážení poslanci sa vám 

chcem osobne všetkým dookola poďakovať, že problémy, naše problémy, vaše problémy 

väčšinou riešite u mňa v kancelárii alebo cez telefón. Takže nemusíme si tu otvárať témy, ktoré 

sú bujaré, alebo ktoré sú trošku také rizikové na zastupiteľstve aby sa neotvorila zbytočne tu 

dajaká hádka. Takže som veľmi rád, že ma kontaktujete, aj pána zástupcu. Takže aj my sme 

vďačný za to, že funguje náš systém, že veci, ktoré sú problémové tak priamo s nami diskutujete 
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a my sa snažíme ich odstrániť. Keď sa nikto nehlási do diskusie tak uzatváram tento posledný 

bod. A týmto sme program dnešného MZ vyčerpali, ďakujem vám všetkým za pozornosť 

a prajem vám ešte príjemný zvyšok dnešného dňa vážení poslanci a milí občania. Ďakujem 

pekne všetkým.  
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